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Estimats veïns i veïnes, finalitzem el 2023 i és 
moment de fer balanç, explicant els projec-
tes ja finalitzats, els que ja estan en marxa i 
també tot el treball realitzat per l’equip de go-
vern municipal, amb les nostres associacions. 
En definitiva, el que ve sent la vida del nostre 
poble en un any i ho podran veure amb tot 
detall en aquest BIM 17.

Un any 2023, que tan bons resultats ens ha 
donat en moltíssims aspectes, per al nostre 
futur com a poble.

Vull explicar que hem mantingut multitud 
de reunions per tal de continuar avançant en 
aquelles aspiracions legítimes i humils, que 
tenim com a poble, sempre des de la proximi-
tat amb vostés i que ja estem fent que siguen 
una realitat, que puguem disfrutar junts.

Aquest any hem generat llocs de treball, 
sempre en col·laboració amb la resta d’admi-
nistracions, amb una aposta forta i decidida 
per part de l’Ajuntament. Llocs de treball, que 
han permés mantindre i millorar tant els ser-
veis que oferim, com les nostres infraestruc-
tures, el nostre paratge natural, els nostres 
serveis administratius i també podem donar 
una major visualització del nostre poble i dels 
nostres recursos turístics, treballs als quals 
hem donat continuïtat en els darrers anys al 
nostre poble i que han permés fer del nostre 
poble cada volta més un lloc millor per viure.

Tasques referides a allò que és la 
gestió econòmica municipal
Podem afirmar amb satisfacció, que més en-
llà de complir amb la presentació de comptes 
amb Hisenda, o amb la Sindicatura, dins el 
termini i en la forma escaient, en aquest any 
hem reduït el deute històric del nostre poble 
en 64.353,84 €, treballant durament per tin-
dre deute zero.

Hem fet front a les Festes Patronals, utilit-
zant 105.395 € de les arques municipals, in-
gressant per conceptes diversos 51.611 €, dels 
quals 38.397 € han sigut obtinguts en el bar, i 
la resta, per empreses patrocinadores i diver-
sos col·laboradors; amb la qual cosa, el cost 
real de les festes va ser de 53.783 €. Les Fes-
tes han sigut un èxit gràcies a tot un poble, 

agraïment especial als veïns, homes i dones, 
majors, joves i menuts, per la participació en 
cadascun dels actes organitzats.

Hem preparat els pressupostos municipals 
per al 2024, mantenint els serveis bàsics es-
sencials. Seguim apostant per la millora de la 
qualitat de vida, que donem des de l’Ajunta-
ment als nostres veïns, reduint el deute, cre-
ant plans d’ocupació local i mantenint les ta-
xes, i el tipus impositius de l’IBI, facilitant els 
fraccionaments i ajudant a fer més còmode el 
seu pagament. D’altra banda, he d’afegir, que 
els plantejaments d’aquest equip de govern 
renovat, en aquesta època de gran dificul-
tat econòmica, per l’increment de preus dels 
subministraments per la guerra d’Ucraïna, no 
són altres que tractar de conjugar el progrés 
socioeconòmic amb la millora de la qualitat 
de vida de tots els veïns i les veïnes de Santa 
Magdalena de Polpís, sense renunciar a cap 
servei bàsic dels aconseguits en aquests dar-
rers anys, i utilitzar la força política, que vostés 
ens han confiat per continuar millorant-los i 
ampliant-los.

Continuem donant a conéixer tot allò que 
som i que fem, amb el portal de la transpa-
rència, dins de la seu electrònica, Facebook, 
Twitter, Instagram, amb els bàndols al mòbil 
en l’aplicació de bandos.es, els punts d’infor-
mació municipal amb les 4 pantalles tàctils, 
en tot el poble i que permet fer més accessi-
ble tota la informació que generem, amb un 
canvi en l’àmbit de les noves tecnologies que 
és fonamental per seguir avançant.

Des de l’Alcaldia ens hem reunit amb altres 
administracions per tractar de fer realitat 
aquells projectes, tan necessaris, que hem 
anat reivindicant sempre i que tots vostés po-
den recordar en les pàgines dels darrers BIMS, 
com tots coneixen bé. Molts d’aquests projec-
tes ja són una realitat, que estem utilitzant i 
disfrutant junts, altres estan ja en agenda i 
pretenem que acaben sent una realitat en els 
propers anys com és el cas de la nostra Escola 
de Música, obertura de diferents vials, millora 
de tot l’espai poliesportiu, sala vetlatori, ener-
gies renovables, recollida de residus porta a 
porta, i la posada en marxa de nous serveis 
públics per tal de conciliar vida laboral i social, 

entre d’altres, amb el compliment dels objec-
tius de desenvolupament sostenible. Cal sa-
ber que hem realitzat diversos treballs en tots 
els àmbits durant aquest any 2023.

Amb el Pla Provincial d’Obres i Serveis de la 
Diputació, Castelló Avança 2022-2023, hem fi-
nalitzat els espais per a les associacions en la 
planta 2a de l’Edifici Social, així com els arxius 
històrics en la planta coberta i la finalització 
de tot el que quedava en les diferents plantes 
per poder usar al 100% l’Edifici Social, amb un 
pressupost 98.647,20 €.

Hem acabat també obres de sectorització de 
la instal·lació i renovació d’escomeses d’aigua, 
amb un pressupost definitiu de 43.361,34 €. 
Per altra banda, hem continuat separant les 
aigües pluvials de les aigües negres, amb 
13.424,24 € i per últim hem millorat l’espai es-
portiu amb una zona coberta exterior junt a 
la tanca per fer determinats actes amb banys 
adaptats per tal de facilitar la pràctica de l’es-
port amb un total de 52.067,22 €. Per tant 4 
projectes que vam iniciar aquest 2022 i que ja 
han estat una realitat en 2023 amb un pres-
supost total de 207.500 €.

A més, s’ha dut a terme el desbrossament, 
millora i formigonat de camins rurals amb 
màquines de Diputació, i amb un cost de 
10.000 €. També, després de les pluges, hem 
posat a treballar màquines de Diputació, con-
juntament amb maquinària finançada amb 
recursos propis de l’ajuntament, per arreglar 
i millorar tots els camins que van quedar en 
mal estat, deixant-los un any més tots amb 
un bon estat de manteniment.

Seguint amb els camins i després de diverses 
reunions amb el Secretari Autonòmic d’Agri-
cultura i amb el Director General d’Agricultu-
ra, en la passada legislatura, ja és una realitat 
l’asfaltat del camí rural que ens uneix amb 
Peníscola obres de millora amb un cost de 
tot el tram de 146.457,33 € dins del fons Re-
activem, finançat al 100% per la Generalitat 
Valenciana.

D’altra banda, després de les diferents reuni-
ons mantingudes amb el Director General de 
l’Aigua de la Conselleria d’Agricultura, i una 
vegada realitzada la canalització del pou de 
la Canonja fins al nou dipòsit de la pedrera, 

salutació
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ara ja és una realitat a ple funcionament, la 
millora energètica de la connexió del pou de 
la canonja amb el nou dipòsit de les pedreres. 
Es tracta d’una instal·lació de bombeig foto-
voltaic, amb un pressupost de 179.871,90 €, 
finançat al 100% per la Generalitat Valencia-
na en el que ja és una infraestructura posada 
en marxa amb energia verda, sostenible i de 
futur.

Dins del Pla Edificant de la Conselleria d’Edu-
cació de la Generalitat Valenciana, hem po-
gut fer un magnífic col·legi, una infraestruc-
tura educativa amb la millora i ampliació del 
col·legi existent al perfil 2I+4P+comedor+es-
pai d’educació física.

Una vegada finalitzada l’obra del col·legi pú-
blic, que mereixen els nostres xiquets i xique-
tes, i que la Conselleria ens ha fet possible 
amb el programa EDIFICANT, ara quedava 
pendent finalitzar la cuina i posar en marxa 
a primers de 2024 el menjador escolar per tal 
de tindre les millors condicions possibles de 
present i sobretot de futur.

A la Direcció General d’Administració Local li 
hem sol·licitat una subvenció per millorar l’ac-
cessibilitat de la sala vetlatori municipal, amb 
una reforma integral de l’antic consultori mè-
dic, al local cantoner entre carrer Eres i carrer 
Escoles, amb un pressupost de 78.021,59 € fi-
nançat al 100% per la Generalitat.

Darrerament, hem mantingut reunions amb 
el President de la Confederació Hidrogràfica 
del Xúquer, per tal de tractar el greu proble-
ma que tenim en la rambla d’Alcalà al seu 
pas per Santa Magdalena, donant fruit i expli-
cant-mos que en breu es passaran enquestes 
al nostre municipi i tornaran a reprendre un 
projecte que resulta molt necessari per a in-
tegrar la rambla com a patrimoni del nostre 
poble i no tindre sempre que viure amb por, 
cada volta que plou o que s’anuncien gotes 
fredes.

Al respecte, cal dir que seguim treballant 
amb la Fundació Biodiversitat del Ministeri de 
Transició Ecològica i Repte Demogràfic, amb 
el Fons de Reconstrucció Europeu i Resilièn-
cia, en tot allò que té a veure en la recupera-
ció d’ecosistemes fluvials, com és el cas de la 
nostra Rambla d’Alcalà al seu pas pel nostre 
poble, amb un pressupost de 935.915,42 €.

Dins de tot el treball de tindre espais efici-
ents i adequats per al funcionament normal 
en el seu ús, hem completat la tramitació de 

les subvencions sol·licitades per al nostre po-
liesportiu, per deixar-lo en millors condicions 
amb obres a la piscina fent-la accessible i do-
tant-la de lavabos en la zona de terrassa de 
la piscina, amb un pressupost de 199.517,48 €.

Totes aquestes millores en l’Espai Esportiu, 
actualment la zona més degradada del nos-
tre poble, permetrà la pràctica d’esport en les 
millors instal·lacions possibles, convertint tota 
la zona esportiva en un lloc saludable amb 
zones per a practicar esport a l’aire lliure. En 
definitiva, aconseguir fer d’aquest espai un 
punt de trobada de joves i grans, on socialit-
zar i conviure practicant l’esport i fomentant 
la vida sana i saludable.

Aquest mes de desembre hem mantingut 
reunions amb el Coordinador del Pla de Ro-
dalies de la Comunitat Valenciana, Juan Car-
los Fulgencio, per tal de fer entendre la ne-
cessitat d’obrir al públic l’estació de trens, per 
tal de parar els combois a l’estació del nostre 
poble. Una reivindicació històrica, que junts 
pretenem fer realitat quasi 30 anys després.

Així mateix, he mantingut com a alcalde, una 
reunió de treball amb la presidenta de la Di-
putació per tal de fer realitat alguns projectes 
pendents, com és el finançament per a la re-
paració de les barbacoes de l’Ermita de Sant 
Vicent i aconseguir mantindre i millorar els 
serveis bàsics posats en marxa fins ara i mi-
llorar les nostres infraestructures per tal de 
seguir millorant el present del nostre poble, 
però sobretot garantir el futur.

En l’àmbit social, hem realitzat diferents ac-
tuacions amb les nostres associacions locals: 
fruit d’aquest treball, hem celebrat i partici-
pat en diferents activitats dutes a terme: ac-
tuacions musicals a l’auditori municipal, tro-
bades, intercanvis de l’Agrupació Musical, del 
Grup de Danses Magdaleneres i de la Colla de 
Dolçainers i Tabaleters Polpís. Hem participat 
amb l’associació de Jubilats i Pensionistes 
Pulpis, l’Associació de Mestresses de Casa i la 
gent de l’Espai Respir, realitzant treballs de 
gran qualitat i animem any rere any a fer més 
activitats conjuntes, col·laborem amb el curs 
de pintura, i hem mantingut reunions amb 
l’Associació cultural-taurina Polpís, col·labo-
rant en tots els actes que organitzen. Així ma-
teix, ens hem implicat en els actes organit-
zats per l’Associació Juvenil “Pont de l’Agüelo 
Queixalet”.

També m’agradaria destacar que, la posada 

en funcionament de l’auditori, ha suposat po-
der fer actes de qualitat i ara mateix fa que 
puguem seguir disfrutant d’actes de les nos-
tres associacions, però també d’actuacions 
teatrals, musicals i culturals totes de gran ni-
vell. Així mateix, el fet de finalitzar el nostre 
edifici social fa que, algunes de les nostres as-
sociacions disfruten de nous espais molt ben 
condicionats per dur a terme les seues acti-
vitats, que acaben beneficiant a tot el poble.

Voldria ressaltar i agrair especialment a les 
nostres Festeres i Festers 2023, la seua impli-
cació en tots els actes, i també destacar l’ex-
traordinària ajuda de les associacions en la 
programació de les nostres Festes Patronals 
i les activitats de Nadal, amb més activitats 
any rere any i, major participació.

Amb tot açò, pose en valor aquest reconei-
xement a les nostres associacions locals per 
la fantàstica tasca i la dedicació de tot l’any, 
sempre donant a conéixer la nostra cultura 
local. Al respecte, cal ressaltar l’organització 
de la XXVIII Trobada de Bandes de Música del 
Baix Maestrat al nostre poble, que qualifique 
sense dubte d’èxit col·lectiu.

Vull parlar també de les nostres festes locals i 
felicitar els veïns dels carrers Parres, Constitu-
ció, Els Pous, Les Basses, Les Palmes, Estació 
i Carretera per l’excel·lent organització de la 
festa de Sant Antoni de l’any 2023, i animar 
als veïns del carrer Sant Onofre, per tal que 
aquesta festa local continue sent un èxit.

També aprofite, per a felicitar a l’Associa-
ció Amics de Sant Vicent, per l’organització 
d’aquesta festa local de 2023, mantenint allò 
que havíem fet i amb els canvis que després 
de la pandèmia vam decidir fer, amb aques-
ta col·laboració necessària per a tornar amb 
més força a la festa de Sant Vicent. Des de la 
importància, que tenen les activitats esporti-
ves, hem col·laborat per fer la carrera solidària 
al nostre col·legi i amb la regidoria d’Esports 
estem organitzant, conjuntament amb la di-
recció del col·legi i l’AMPA, les VI Jornades Cul-
turals i Esportives. L’obertura diària del polies-
portiu, permet als nostres veïns i visitants una 

major oferta d’activitats esportives en la pis-
ta exterior, el gimnàs i la pista de pàdel, amb 
una magnífica participació diària, fomentant 
la pràctica de l’esport així mateix com totes 
les activitats d’estiu en la piscina municipal.

Tot açò és una explicació del que podran veu-
re en aquest BIM 17, entre moltíssimes altres 
coses, de les que fem al nostre poble durant 
l’any, que cal dir que cada volta són més i de 
major qualitat.

Per finalitzar, manifestaré que des de l’Ajun-
tament continuem treballant per tindre un 
poble millor. Per això, cal insistir-los, que se-
guirem explicant, com hem fet, tot allò que 
aconseguim junts; tot això sempre, amb la 
major participació possible per poder fer del 
nostre poble, un municipi punter. En les de-
cisions polítiques que prenem, no sempre 
encertem ni encertarem, és evident, però es-
coltant-los en tot allò que permanentment 
ens fan arribar, amb aquesta proximitat, amb 
la dedicació personal, informació necessària, 
transparència i sobretot amb el diàleg per-
manent, sabem que podem fer-ho encara 
millor; aquesta és la política que pot millorar 
la vida de la gent i ho dic conscient, sabent 
que sempre hem de seguir millorant les nos-
tres normes de convivència.

Per tot això, aprofite aquestes línies també 
per a invitar-los a participar encara més de 
la nostra web municipal, la seu electrònica, 
Twitter, Instagram i Facebook de l’Ajunta-
ment de Santa Magdalena de Pulpis, també 
resulta molt positiu tindre la nostra aplicació 
de bandos.es, perquè volem seguir millorant 
el que fem pel bé comú, en les noves formes 
de comunicar-nos i relacionar-nos entre no-
saltres.

El poble el formem totes les persones, que 
hem decidit fer el nostre projecte de vida ací a 
Santa Magdalena, per això, no ens cansarem 
de treballar i esforçar-nos per aconseguir tot 
allò, que faça del nostre poble, el poble que 
volem entre tots i totes per estar més a gust.

Moltes gràcies per la seua ajuda i que l’any 
2024 continuem seguint avançant.

Sergio Bou Ayza
Alcalde de Santa Magdalena de Polpís
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activitats
municipals

La Diputació de Castelló, a través de la 
Plataforma de contractació de l’Estat, ha 
tret a licitació les obres d’adequació del 
Castell Polpís a Santa Magdalena. L’import 
considerat per a la licitació ascendeix a la 
quantitat de 106.389,76 € més 22.341,85 € 
corresponent al 21% d’IVA, la qual cosa as-
cendeix a un total de 128.731,61 € (IVA in-
clòs). El contracte s’iniciarà després de la 
signatura del mateix i el període d’execució 
és de 3 mesos.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
ha explicat que el tipus d’intervenció que 
projecta la Diputació de Castelló consisteix 
a esbrossar part del terreny, que dóna accés 
al castell, eliminant els arbustos amb medis 
naturals. De manera que, “es facilite l’accés 
a la fortificació pel lateral, on es realitzarà 
una base de fonamentació de formigó en 

massa i pedres amb murs de contenció 
en aquest camí d’accés mitjançant mam-
posteria, a cara vista”.

Així, segons detalla Bou “es podrà accedir 
fàcilment al Castell i no com ocorre en l’ac-
tualitat, de manera que en fer-ho més ac-
cessible el posarem més en valor i podrà ser 
visitant per un major nombre de persones”.

Diputació trau a licitació l’adequació 
del Castell Polpís de Santa Magdalena

L’Ajuntament de Santa Magdalena infor-
ma que, ja està en funcionament, a l’Edifici 
Social, el caixer automàtic, que ha facilitat 
l’Agenda Valenciana Antidespoblament de 
la Generalitat, per a donar solució als pro-
blemes d’exclusió financera, que venia pa-
tint la localitat. El caixer, instal·lat per Cai-
xaBank S.A., que és l’adjudicatària d’aquest 
servei de la Generalitat, posa per fi solució 
als problemes d’exclusió financera, po-
dent-se realitzar un gran nombre d’opera-
cions des d’aquest. Sergio Bou, alcalde de 
Santa Magdalena, afirma que: “estem molt 
contents pel fet de poder oferir aquest ser-
vei a la població, ja que d’aquesta manera 
evitarem molts desplaçaments als muni-
cipis veïns a realitzar tràmits bancaris. Era 
una necessitat palpable, que afortunada-
ment ha sigut resolta per part de l’Agenda 
Valenciana Antidespoblament”.

L’horari en el qual el caixer estarà opera-
tiu és: de dilluns a divendres de 9 a 13h i de 
17 a 19h, no obstant això, els caps de setma-
na en els quals es realitze alguna activitat 
en l’Edifici Social, també podrà ser utilitzat.

Entra en funcionament el caixer automàtic 
de Santa Magdalena

7



Un any més ha obert les seues portes a 
Madrid, FITUR, la Fira Internacional de Tu-
risme i novament el Patronat Provincial de 
Turisme de Castelló ha estat present per 
a convertir-se en l’escenari perfecte per a 
mostrar els encants de les diferents locali-
tats de la nostra província. D’aquesta ma-
nera, un any més, Santa Magdalena ha par-
ticipat en aquest esdeveniment pel qual 
passen milers de visitants.

El Patronat Provincial, a través d’un ex-
positor ha instal·lat les diferents guies turís-
tiques, entre elles la de Santa Magdalena, 
en codi QR, de manera que els visitants se 
la poden descarregar directament en els 
seus dispositius mòbils. 

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
explica que: “el nostre municipi un any més 
està present en aquest gran aparador que 
és FITUR, per a mostrar els nostres encants, 
la riquesa paisatgística de la qual gaudim 
i tota la nostra essència natural, que cada 
vegada es valora més”.

En aquest sentit, l’alcalde de Santa 
Magdalena, explica que des del consisto-
ri “sempre estarem al costat dels diferents 
projectes turístics, que tinguen a Santa 
Magdalena com a eix de les seues accions”. 
De fet, recentment s’han posat en marxa un 
alberg rural, amb capacitat per a 18 perso-
nes i una casa rural en ple nucli urbà, la qual 
cosa sens dubte “repercutirà en una major 
projecció del nostre municipi”, apunta Bou.

El Govern d’Espanya, a través del 
Ministeri per a la Transició Ecològica 
i el Repte Demogràfic ha resolt con-
cedir 34.792 € a Santa Magdalena 
dins del programa DUS 5000. Aquest 
programa subvenciona inversions a 
projectes singulars locals d’energia 
neta en municipis de repte demo-
gràfic, en el marc del Programa de 
Regeneració i Repte Demogràfic del 
Pla de Recuperació, Transformació i 
Resiliència. 

Santa Magdalena, segons ha 
avançat l’alcalde de la localitat, Ser-
gio Bou, amb aquesta ajuda “instal-
larà energia solar fotovoltaica d’autocon-
sum convertit a xarxa en l’Edifici Social i 
el pavelló poliesportiu, de manera que els 
principals edificis públics del municipi dis-

posaran tots d’energia fotovoltaica. Així 
aquesta instal·lació proporcionarà més del 
70% de l’energia consumida per cada edifi-
ci. A més, el 80% de la producció generada 
serà consumida per la mateixa instal·lació”.

El Ministeri per a la Transició Ecològica i el Repte 
Demogràfic concedeix 34.792 € a Santa Magdalena 
dins del programa DUS 5000

Santa Magdalena present 
dins de l’oferta del 
patronat provincial de 
Turisme en FITUR

L’Ajuntament de Santa Magdale-
na de Polpís informa que, s’ha proce-
dit de manera conjunta, per part de 
les brigades de mitigació de riscos 
de la Diputació, Generalitat i EMER-
GE del municipi, al desbrossament i 
millora de camins municipals.

Sergio Bou, alcalde de Santa Mag-
dalena, explica que, “de cara a la pre-
venció de riscos forestals i gràcies a 
la col·laboració entre Diputació, Ge-
neralitat i Ajuntament, hem esbros-
sat tots els terrenys de la depurado-
ra, dels pous i depòsit d’aigua, tot 
l’entorn i camí d’accés a l’ermita de 
Sant Vicent, el camí Estació i el vial 
paral·lel a la via del tren. A més, també s’ha 

intervingut en zones i espais verds com la 
plaça Mossén Sebastià”.

Les brigades de mitigació de la Diputació i 
Generalitat en col·laboració amb EMERGE 
adeqüen terrenys i camins municipals
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L’alcalde de Santa Magdalena i presi-
dent del Consorci de Residus C1, Sergio 
Bou, rebia a València el reconeixement de 
Creu Roja Comunitat Valenciana, per la 
seua implicació amb aquesta ONG, gràci-
es a la campanya ‘Aquest Nadal continuem 
amb Trellat’, que es posava en marxa tant 
en 2021 com en 2022 i a través de la qual es 
van destinar una sèrie de fons a Creu Roja.

Bou recollia el guardó de mans del 
president autonòmic de la Creu Roja i del 
president provincial, reconeixent d’aques-
ta manera l’esforç i implicació del Consorci 
amb les persones més desfavorides de la 
província de Castelló. En 2021 el Consorci va 
recaptar amb la campanya ‘Nadal amb Tre-
llat’ un total de 6.000 euros que van ser des-
tinats en aquella ocasió a la Palma, a través 
de Creu Roja, mentre que en 2022 es van 
destinar 6.100€.

Segons ha detallat Bou es va tractar d’un 
acte “molt emotiu en el qual es va donar 

compte de les actuacions de Creu Roja en 
desastres com la DANA de la Vega Baixa, en 
2019, la Covid en 2020, el volcà de la Palma 
en 2021 o més recentment, en 2022 amb les 
actuacions de l’ONG en la guerra d’Ucraï-
na”. A més, es va celebrar una taula redona 
en la qual es va abordar el present i futur de 
les organitzacions solidàries i la seua relació 
amb les empreses, i les seues polítiques de 
responsabilitat social, de tanta importància 
en tota la Comunitat Valenciana.

L’alcalde de Santa Magdalena i president del Consorci 
de Residus C1 rep el reconeixement de Creu Roja

El departament de Serveis Socials de 
l’Ajuntament de Santa Magdalena informa, 
que està obert el termini per a sol·licitar les 
ajudes del Pla de Reforma Interior d’Habi-
tatge Renhata 2023, que es promou des de 
la Generalitat.

Podrà beneficiar-se d’aquestes subven-
cions qualsevol persona física, que siga pro-
pietària, usufructuària o arrendatària d’un 
habitatge situat en la Comunitat Valencia-
na, i les obres podran estar en curs, a punt 
de començar o ja acabades.

En aquest últim cas, les obres hauran 
d’haver-se acabat com a màxim, en el ter-
mini de sis mesos comptats a partir de l’en-
demà de la data de publicació en el Diari 

Oficial de la Generalitat Valenciana (DOGV) 
de la resolució de concessió de les ajudes.

El Pla Renhata està destinat a la reforma 
d’habitacions humides (cuines i banys); a 
l’adaptació de l’habitatge per a facilitar l’ús 
a persones amb diversitat funcional i mo-
bilitat reduïda, o la instal·lació de sistemes 
integrats de domòtica per a persones amb 
diversitat funcional i mobilitat reduïda.

Es podran subvencionar obres de fins a 
12.000 euros, i l’habitatge en la qual s’actua 
haurà de ser la residència habitual i perma-
nent i tindre més de 20 anys d’antiguitat. 
Les persones interessades poden obtindre 
més informació en el departament de Ser-
veis Socials de l’Ajuntament.

Obert el termini per a sol·licitar les ajudes 
del Pla Renhata

El saló de plens de l’Ajun-
tament de Santa Magdale-
na acollia una xarrada infor-
mativa sobre l’administració 
electrònica. Responsables 
de la subdelegació del go-
vern a Castelló, del Ministeri 
de Política Territorial, en col-
laboració amb la Federació 
Espanyola de Municipis i Pro-
víncies i a través del Pla de 
Recuperació, Transformació 
i Resiliència del Govern, van 
ser els encarregats de mos-
trar a la ciutadania les dife-
rents possibilitats, que ofereix 
l’administració electrònica.

Durant la jornada van as-
sessorar el públic assistent so-
bre els tràmits i gestions més 
habituals, van resoldre dub-
tes i van ajudar als presents a 
l’obtenció del certificat digital 
i Cl@ve permanent perquè la 
població puga relacionar-se 
electrònicament amb les ad-
ministracions públiques.

Subdelegació de Govern ofereix una xarrada 
sobre l’administració electrònica

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
assistia al Vinalab de Vinaròs, a la presenta-
ció de la plataforma digital de continguts 
multimèdia, Play Castelló, creada per la Di-
putació de Castelló. La Diputada de Partici-
pació, Transparència, Modernització i Noves 
Tecnologies, Xaro Miralles, va ser l’encarre-
gada de donar a conéixer aquesta nova apli-
cació que, permetrà a totes les localitats de 
la província publicar contingut audiovisual, 
de manera que aquesta eina es convertirà 
en una potent plataforma de promoció de 
localitats, com a Santa Magdalena.

L’alcalde assisteix a la presentació de 
la plataforma multimèdia Play Castelló
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La directora general de l’Agenda Valen-
ciana Antidespoblament (AVANT), Jean-
nette Segarra, acompanyada de l’adjunt a 
la direcció, Evaristo Martí i l’alcalde de San-
ta Magdalena, Sergio Bou, ha visitat Santa 
Magdalena amb l’objectiu de veure el fun-
cionament del caixer automàtic instal·lat, 
en l’Edifici Social per AVANT, per a lluitar 
contra l’exclusió financera, que venia patint 
la localitat.

Segarra ha destacat que la Generalitat 
ha tret de l’exclusió financera a més de 
mig centenar de xicotetes poblacions amb 
la posada en marxa de caixers automàtics 
com el de Santa Magdalena, en la seua ma-
joria, en territoris en risc de despoblació.

Per a Segarra es tracta d’una de les inici-
atives més importants que s’estan portant 
cap en la lluita contra la despoblació, per-
què, com ha assenyalat, “contribueix a revi-
talitzar el territori i a millorar les condicions 
de vida de les persones que resideixen en 
ell i que el mantenen viu”.

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, per part seua, ha agraït AVANT la bona 
predisposició “mostrada des del minut zero 
quan vam posar sobre la taula la necessitat 
de disposar d’un caixer automàtic, que evi-
tar desplaçaments, sobretot pensant en les 
persones més majors de la localitat”.

La directora general de l’Agenda Valenciana 
Antidespoblament (AVANT), Jeannette Segarra, 
visita Santa Magdalena

L’Ajuntament de Santa Magdalena con-
tínua millorant tot l’entorn de l’Edifici Social, 
que s’ha convertit en punt de trobada de la 
vida social i cultural de la localitat. D’aques-
ta manera, s’ha col·locat en la façana de 
l’edifici, tant l’escut com les lletres corpòries 
de la instal·lació i s’ha dotat d’il·luminació i 
senyalització el punt de subministrament 
elèctric de l’electrolinera, que està situada 
just enfront de l’Edifici Social.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
explica que: “a poc a poc anem instal·lant 
els elements de mobiliari i embelliment de 
tot l’entorn de l’Edifici Social, que sens dub-
te s’ha convertit en l’epicentre de tota l’acti-
vitat cultural magdalenera”.

Santa Magdalena millora l’entorn de l’Edifici Social

Obsedi Maestrat Litoral ha 
organitzat, en el saló de plens 
de l’Ajuntament de Santa Mag-
dalena, una jornada informati-
va de Formació en Emprenedo-
ria, Comercialització i Consums 
Agroalimentaris, en la qual han 
participat tècnics de diferents 
associacions, administracions, 
així com emprenedors.

La jornada ha sigut impar-
tida per Juan José Llisó; Tècnic 
de Recerca i desenvolupament, 
especialitzat en Comercialitza-
ció i Màrqueting agroalimenta-
ri del STT-Estació Experimental 
Agrària de Vila-real adscrit a la 
Conselleria d’Agricultura de la 
GVA.

Obsedi Maestrat Litoral imparteix Formació 
en Emprenedoria, Comercialització 
i Consum Agroalimentari a Santa Magdalena

Santa Magdalena ha celebrat sessió ple-
nària extraordinària en la qual s’ha donat 
llum verda per unanimitat de tots els pre-

sents, al pressupost municipal per al pre-
sent exercici, que ascendeix a 917.466,34 €, 
dels quals 265.000 €, un 30% del pressu-

Aprovat per unanimitat un pressupost 
de més de 917.466 €
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post es destinarà al capítol d’inversions.

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, ha explicat que es tracta d’un pressu-
post “continuista per a seguir mantenint 
tots els serveis bàsics i incrementar-los, 
però que al mateix temps contempla la in-
versió en infraestructures, que són neces-
sàries per a la nostra localitat”. Sobre aquest 
tema Bou, ha destacat els 98.000 €, que es 
destinaran a les obres de l’última fase de 
l’Edifici Social, els 48.000€ que estan pre-
vistos per a la sectorització i renovació de 
les escomeses d’aigua o els 48.000€ de 
l’Espai Cultural i Esportiu per al foment de 
la vida saludable.

El primer edil magdalener ha detallat, 
que la despesa corrent aprovada al pressu-
post de 2023, ascendeix a 262.000€ i que 
s’amortitzaran un total de 48.000€ de prés-
tec. “Tot això sense pujar la pressió fiscal ni 
les taxes, igual que en l’exercici del 2022”.

D’altra banda, l’ajuntament en ple ha 
signat una declaració institucional sol·lici-
tant al Ministeri de Transports, Mobilitat i 
Agenda Urbana i a la Conselleria de Polí-
tica Territorial, Obres Públiques i Mobilitat 
de la Generalitat Valenciana, que posen 
els mecanismes necessaris per a la posada 
en funcionament de l’estació de trens, així 
com la parada de combois de rodalia, posat 
“que l’estació està en condicions d’ús, en-
cara que, també és cert que seria necessari 
millorar l’accessibilitat de la mateixa i ins-
tal·lar una màquina expenedora de bitllets. 
A més, es disposa de subestació elèctrica i 
pas subterrani. També existeixen apartade-
ros i en breu es pretén realitzar un aparta-
dero més de 750m.”

Finalment, el ple ha donat també llum 
verda, per unanimitat, al Pla Antifrau de 
l’Ajuntament que serà l’encarregat de 
supervisar la correcta execució de totes les 
subvencions procedents de Fons Europeus.

L’alumnat d’Infantil del CEIP Alberto Sel-
ma de Santa Magdalena ha rebut per part 
de la conselleria d’Educació de la Genera-
litat Valenciana nombrós material didàctic. 
Durant aquestes setmanes tot el professo-
rat s’està encarregant de classificar tot el 
material, que ja ha començat a gaudir-se 
per part de l’alumnat.

La conselleria d’Educació dota al CEIP Alberto Selma de 
Santa Magdalena de nombrós material didàctic infantil

La regidoria d’Educació de l’Ajuntament 
de Santa Magdalena recorda que, la Ludo-
teca Municipal oferta els seus serveis per 
a xiquets i xiquetes a partir dels 6 mesos 
d’edat i fins als dos anys, ampliant d’aques-
ta manera el ventall d’edats, que es poden 
beneficiar d’aquest recurs, que permet 
“millorar la conciliació de la vida laboral i 
familiar”, tal com indica l’alcalde de Santa 
Magdalena, Sergio Bou.

La Unitat de Conciliació Familiar de San-
ta Magdalena en els últims anys, i a través 
del finançament de la Diputació de Caste-
lló, ha apostat per la millora i ampliació tant 
del servei com de les instal·lacions d’aques-

ta, amb l’objectiu que “les famílies disposen 
d’un excel·lent recurs, que és totalment gra-
tuït i que està coordinat per dues persones 
diplomades en magisteri, en l’especialitat 
d’Educació Infantil”, comenta l’alcalde de 
Santa Magdalena.

La Ludoteca Municipal ofereix servei per a xiquets 
i xiquetes a partir dels 6 mesos

El Director general de l’Aigua de la Con-
selleria d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica, Manuel Aldeguer, acompanyat 
de l’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, ha signat, juntament amb els respon-
sables tècnics de l’empresa responsable de 
les obres de millora de la connexió energè-
tica del dipòsit de ‘Les Pedreres’, l’acta de 
replanteig previ a l’inici de les obres.

La Generalitat Valenciana finançarà al 
100% la millora de l’eficiència energètica 
del depòsit d’aigua potable amb una in-

versió de 179.871,90€. En aquest sentit, l’al-
calde de Santa Magdalena, Sergio Bou, ha 
explicat que s’ha instal·lat un “generador 
fotovoltaic de 78,40 kWp associat a l’ús del 
bombament del pou de les pedreres. S’han 
col·locat 224 plaques solars per a l’extrac-
ció de l’aigua del pou de les pedreres fins 
al dipòsit d’aigua del municipi per al sub-
ministrament en la població, garantint el 
subministrament, reduint les emissions de 
CO₂ amb un menor cost energètic i podent 
reduir el cost de subministrament d’aigua 
en un moment de dificultat sobrevinguda 
per la guerra a Ucraïna”.

Arranquen les obres de millora de l’eficiència 
energètica del dipòsit de ‘Les Pedreres’
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La diputada pro-
vincial de Cultura, 
Ruth Sanz, ha pre-
sentat el projecte 
‘Castells de Castelló’, 
una iniciativa amb la 
qual es pretén posar 
en valor els castells 
de la província a tra-
vés d’una web en in-
ternet i una aplicació 
per a dispositius mò-
bils. La web ja està 
operativa. El projec-
te l’ha desenvolupat 
l’empresa Amazing 
up, els representants 
de la qual Juanjo Ortiz i Javier Zapata han 
acompanyat a Sanz per a donar a conéixer 
els detalls del projecte.

L’objectiu és que en una primera fase 
amb un simple clic es puga trobar tot tipus 
d’informació sobre el patrimoni, història, 
particularitats i personatges relacionats de 
39 castells situats en el territori de la provín-
cia de Castelló, entre els quals es troba el 
Castell Polpís de Santa Magdalena.

Es tracta d’informació aportada per la 
mateixa Diputació i els ajuntaments, que es 
complementa amb fotos, vídeos, rutes pre-
definides i altres dades d’interés. Entre ells, 
l’estat de conservació, com arribar, si exis-

teix zona d’aparcament o si resulta accessi-
ble per a persones amb mobilitat reduïda. 
A més, s’incorporen dos miradors virtuals 
de Morella i Alcalà de Xivert, des dels quals 
es poden apreciar els llocs més destacats 
de totes dues localitats. D’altra banda, s’han 
editat fullets i guies en paper en anglés, 
francés, alemany, valencià i castellà.

La diputada Sanz ha explicat que l’àrea 
de Cultura ha impulsat aquest projecte 
«perquè les comarques de Castelló, per la 
seua importància estratègica, estan reple-
tes de castells tant en la costa com a l’inte-
rior», afegint que és un territori pel qual «al 
llarg dels segles han passat diferents cul-
tures que han deixat la seua empremta en 
l’arquitectura dels pobles».

La Diputació posa en marxa el projecte 
‘Castells de Castelló’ del qual forma part el castell 
de Santa Magdalena

La conselleria reactiva el 
Servei de trituració de 
restes agrícoles per als 
propietaris de finques dins 
del Parc Natural de la 
Serra d’Irta

L’Ajuntament de Santa Magdalena in-
forma que, a causa de la Resolució de 28 
març 2023, sobre modificació del període 
de crema de residus agrícoles, des de la 
Conselleria, a través del Servei de Prevenció 
d’Incendis Forestals, s’ha reactivat el Servei 
de trituració de restes agrícoles per als pro-
pietaris de dins del Parc Natural de la Serra 
d’Irta.

La fulla per a la sol·licitud es pot descarre-
gar en el següent enllaç: http://bit.ly/436jrfq 
i enviar-la al correu del parc (serra_irta@gva.
es) per a la seua tramitació o bé dirigir-se a 
l’Ajuntament de Santa Magdalena on tam-
bé es tramitarà aquesta sol·licitud.

L’Ajuntament de Santa Magdalena infor-
ma que, avancen a bon ritme les obres de 
millora de l’eficiència energètica del dipòsit 
de ‘Les Pedreres’ a Santa Magdalena, la in-
versió i l’execució de la qual realitza al 100% 
la Generalitat Valenciana, a través de la di-
recció general de l’Aigua.

La Generalitat Valenciana finançarà al 
100% la millora de l’eficiència energètica 
del dipòsit d’aigua potable amb una inver-
sió de 179.871,90€, que servirà per a instal-
lar un generador fotovoltaic de 78,40 kWp 
associat a l’ús del bombament del pou de 
les pedreres. D’aquesta manera, s’instal·la-
ran 224 plaques solars per a l’extracció de 
l’aigua del pou de les pedreres fins al dipò-
sit d’aigua del municipi per al subministra-
ment en la població, garantint el subminis-

trament, reduint les emissions de CO₂ amb 
un menor cost energètic i podent reduir 
el cost de subministrament d’aigua en un 
moment de dificultat sobrevinguda per la 
guerra a Ucraïna.

Avancen a bon ritme les obres de millora de l’eficiència 
energètica del dipòsit de ‘Les Pedreres’

El candidat del PSPV a l’alcaldia de San-
ta Magdalena, Sergio Bou, ha sigut reelegit 
com a alcalde del municipi, després dels 
comicis, celebrats diumenge 28 de maig. 
Els veïns d’aquest municipi del Baix Maes-
trat han tornat a confiar en el PSPV-PSOE, 

que manté la majoria absoluta i repeteix 
pràcticament els mateixos resultats que els 
obtinguts en els comicis del 2019, en acon-
seguir sis edils, amb el 75,17% dels vots, en-
front del PP que aconsegueix un regidor 
amb el 20,68% dels vots.

El PSPV es converteix de nou en la força més votada 
en les eleccions municipals en Santa Magdalena
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L’Ajuntament de Santa Magdalena infor-
ma que, efectius de la Diputació de Caste-
lló, a sol·licitud del consistori, han estat fent 
treballs de formigonat en diversos trams 
del vial, que discorre entre el pont del Saltet 
i la via de servei de la N-340 a Santa Mag-
dalena.

D’aquesta manera, “s’està procedint a 
formigonar un tram d’aproximadament 
150m d’aquest camí, que s’unirà a la resta 
de vial que millorarà la Generalitat, la qual 
cosa permetrà als agricultors i ramaders un 
millor accés tant a finques com a les gran-
ges d’aquesta part del terme municipal”, 
explica Sergio Bou, alcalde de l’Ajuntament 
de Santa Magdalena.

La Diputació de Castelló millora part del vial 
que discorre entre el pont del Saltet i la via de servei 
de la N-340 a Santa Magdalena

El socialista, Sergio Bou 
Ayza ha pres possessió 
com a alcalde de San-
ta Magdalena, assumint 
d’aquesta manera la seua 
cinquena legislatura con-
secutiva com a primer edil 
magdalener. El consis-
tori magdalenero estarà 
compost per un total de 
7 regidors; 6 per part del 
PSPV i 1 per part del Partit 
Popular, els quals des d’avui assumeixen les 
seues funcions com a representants de la 
població.

Bou en el seu discurs ha apel·lat a la uni-
tat i al consens per a “continuar treballant 
per una Santa Magdalena, que millore la 
qualitat de vida de tota la seua població, 
amb un ambiciós programa transversal, 
amb el qual ens hem presentat a les elecci-
ons, perquè seguim amb la mateixa il·lusió 

que el primer dia que vam accedir a l’equip 
de govern de la nostra localitat”.

L’alcalde de Santa Magdalena, emocio-
nat, ha tingut unes paraules d’agraïment 
cap a tots els companys de l’Agrupació Lo-
cal del PSPV, les persones que, encara que 
ja no estan el van animar en el seu moment 
fer un pas cap avant, així com cap a la seua 
família, per ser un pilar fonamental per al 
desenvolupament de la seua activitat polí-
tica.

Sergio Bou pren possessió com a alcalde 
de Santa Magdalena

Santa Magdalena ha rebut la visita de 
tècnics de la conselleria d’agricultura de la 
Generalitat i de PROEMISA, empresa adju-
dicatària de les obres de millora de l’eficièn-
cia energètica del dipòsit de ‘Les Pedreres’, 
amb l’objectiu de comprovar l’avanç dels 
treballs.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
també present durant la visita d’obra, ha 
informat que ja durant aquests dies s’està 
procedint a la col·locació de les 224 plaques 

solars, una vegada finalitzats els treballs de 
condicionament dels terrenys en els quals 
es construirà l’hort solar.

La Generalitat Valenciana finança al 
100% la millora de l’eficiència energètica 
del dipòsit d’aigua potable amb una inver-
sió de 179.871,90€, que servirà per a instal-
lar un generador fotovoltaic de 78,40 kWp 
associat a l’ús del bombament del pou de 
les pedreres.

Tècnics de conselleria i PROEMISA visiten 
les obres de millora de la connexió energètica 
del dipòsit de les Pedreres

L’Ajuntament de Santa Magdalena posa 
a disposició el servei de pagament amb 
targeta en les instal·lacions municipals. 
D’aquesta manera, totes aquelles persones 
que hagen de realitzar pagaments al con-
sistori magdalener, podran efectuar-ho a 
través de servei de datàfon, que s’ha instal-
lat tant en les oficines de l’Ajuntament com 
en el bar del poliesportiu municipal.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdale-
na, explica que: “es tracta d’un servei que 
ens venia demandant la població per a re-
alitzar pagaments com les taxes d’obres o 
per exemple la inscripció a l’escola d’estiu. 

A més, en el bar del poliesportiu la gent 
també havia sol·licitat poder efectuar paga-
ments amb targeta”.

L’Ajuntament facilita el pagament amb targeta 
en les seues instal·lacions municipals
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L’Ajuntament de Santa Magdalena ha 
posat en marxa, un any més, l’Escola d’Es-
tiu, que s’ha celebrat fins al dia 20 de juliol, 
en horari de 10 a 13h. Uns 40 xiquets i xique-
tes, d’edats compreses entre els 2 i els 12 
anys, han estat gaudint d’un gran nombre 
d’activitats, organitzades per monitores es-
pecialitzades. L’Escola d’Estiu es desenvo-
lupa, tant en les instal·lacions de la Ludote-
ca Municipal com del CEIP Alberto Selma 
i disposa d’un ampli programa amb tota 
mena d’activitats refrescants, artístiques, 
Holi Colours, acampada, etc...

“Novament posem en marxa aquest 
campus d’estiu en el qual tots els xiquets i 
xiquetes, de 2 a 12 anys, poden gaudir d’uns 
dies replets d’activitats refrescants i diverti-
des, sota la supervisió de personal especia-
litzat”, afirma Sergio Bou, alcalde de Santa 
Magdalena.

L’alumnat del campus, entre altres acti-
vitats ha gaudit de la festa de Sant Fermí 
amb una activitat realitzada amb bous al-
ternatius. La festa ha conclòs amb un cap-
bussó en la piscina municipal

L’Escola d’Estiu obri les seues portes

L’Ajuntament de Santa Magdalena, una 
vegada finalitzades les Festes Patronals, ha 
començat una sèrie d’obres de millora en el 
pavelló poliesportiu, emmarcades dins del 
Pla Provincial d’Obres i Serveis de la Dipu-
tació de Castelló.

Amb una inversió de 48.000 € (IVA in-
clòs), i un període d’execució de 3 mesos, 
s’està dotant a la pista poliesportiva exte-
rior d’una zona d’ombra, al costat del tancat 
d’accés a aquesta, així com una edificació 
auxiliar en la qual s’habilitaran lavabos pú-
blics, accessibles per a persones amb disca-
pacitat.

“Les famílies ens havien reclamat una 
zona d’ombra per a poder estar veient com 
els seus fills i filles practiquen esport a l’ai-
re lliure i d’aquí ve que construïm un pòrtic. 
També hem aprofitat per a construir uns la-
vabos, de manera que, encara que el polies-
portiu estiga tancat, es podran utilitzar per 
a qualsevol persona que el necessite”, expli-

ca Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena.

I és que, tota la zona d’oci i esport, que 
comprén el pavelló poliesportiu, està sent 
cada vegada més utilitzada, d’ací “la ne-
cessitat de millorar els serveis públics dels 
quals disposem en Santa Magdalena i en 
aquesta ocasió ho hem fet a través de la 
Diputació de Castelló”, afig el primer edil 
magdalener.

Millora de la pista poliesportiva amb una 
zona d’ombra i lavabos

L’Ajuntament de Santa Magdalena, a 
través de diferents programes de LABORA 
de la Generalitat Valenciana rebrà més de 
123.801 € de la Generalitat per a la contrac-

tació de persones, que es troben en situa-
ció de desocupació.

Concretament, dins del programa EM-
DONA, s’han atorgat al consistori 26.700 € 

Santa Magdalena rebrà més de 123.801 € 
de la Generalitat per a la contractació 
de persones desocupades
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per a la contractació d’una administrativa i 
una advocada durant un període de 9 me-
sos, que ja s’han incorporat al seu lloc labo-
ral.

D’altra banda, dins del programa EMER-
GE es contractaran 4 peons forestals i un 
capatàs, gràcies als 50.000 €, concedits per 
la Generalitat, sent imprescindible estar 
inscrits en el LABORA en les categories de 
peó i capatàs forestal.

Finalment, l’Ajuntament contractarà una 
persona desocupada menor de 30 anys en 

el programa EMPUJU, gràcies a una sub-
venció de 26.582€, així com a una major de 
30, corresponent al programa EXPLUS, ja 
que s’ha dotat a la població d’altres 20.519€.

Des del consistori recorden, que per a 
poder accedir a aquests programes és im-
prescindible estar inscrits en LABORA com 
a demandants d’ocupació i en el cas dels 
programes EXPLUS i EMPUJU no podran 
accedir a ells les persones que, hagen sigut 
beneficiàries d’aquests programes en ante-
riors convocatòries.

La brigada municipal 
de l’Ajuntament de Santa 
Magdalena ha treballat, en 
col·laboració amb la direc-
ció del CEIP Alberto Selma 
en els preparatius per a l’ini-
ci del curs escolar 2023/24, 
que començava dilluns, 11 
de setembre.

En aquest sentit, s’ha pro-
cedit a reparar tots aquells 
elements que, a causa de 
l’ús, necessiten una posada 
a punt, perquè totes les ins-
tal·lacions del CEIP Alberto 
Selma estigueren llestes 
per al seu funcionament.

A més, també s’ha pro-
cedit al muntatge de tota la 
cuina i menjador, amb l’ob-
jectiu de poder garantir la 
posada en marxa del servei 
al més prompte possible.

D’altra banda, la Ludote-
ca Municipal també ha si-
gut objecte de millora per 
al curs 2023/24 i ha sigut re-
visat tot el centre per a veu-
re el correcte funcionament 
de la instal·lació.

El CEIP Alberto Selma es prepara per 
a la tornada al col·le

L’alumnat del CEIP Alberto Selma ha ini-
ciat ja el curs escolar 2023/24, i ho ha fet a 
ple rendiment i sense cap mena d’incidèn-
cia. D’aquesta manera el centre ha représ 
la seua activitat amb moltes ganes. D’altra 
banda, la Ludoteca Municipal també ha ini-
ciat el curs 2023/24.

A més, l’Ajuntament de Santa Magdale-
na informa, que novament aquest curs 
escolar es posa en marxa el servei gratuït 
d’escola matinera per a l’alumnat del CEIP 
Alberto Selma. Aquest servei, que està con-
cebut per a “la conciliació de la vida laboral 
i familiar, es posarà en marxa, novament, el 
dia 18 de setembre, en horari de dilluns a 
divendres de 7.30 a 9h”, tal com ha detallat 
Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena.

Per un altre costat, la Ludoteca Munici-
pal també ha obert les seues portes. El ser-
vei de Ludoteca Municipal està destinat a 
famílies amb fills i filles d’entre 6 mesos i 2 
anys i està coordinat per dues graduades 
en Educació Infantil. Les inscripcions ja es-
tan obertes i les famílies que, vulguen utilit-

zar aquest servei, que ofereix l’Ajuntament 
de manera totalment gratuïta, hauran de 
passar per les oficines del consistori per a 
formalitzar la seua inscripció. 

L’horari de la Ludoteca Municipal és de 
dilluns a divendres de 9 a 14h i està finança-
da per la Diputació de Castelló, a través de 
la Unitat de Conciliació Familiar.

El departament de Serveis Socials de 
l’Ajuntament de Santa Magdalena informa 
que, a través de la Mancomunitat Castelló 
Nord, es posa en marxa un curs d’alfabetit-
zació en castellà dirigit a persones nou vin-
gudes.

El curs, que és finançat per la Mancomu-
nitat Castelló Nord, en col·laboració amb 
l’Ajuntament de Santa Magdalena, és de 
dues hores setmanals per grup i s’han es-
tablit diferents grups en funció del nivell de 
les persones inscrites.

Curs d’alfabetització en castellà

El CEIP Alberto Selma i la Ludoteca 
arranquen el curs escolar
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L’Ajuntament de Santa Magdalena, grà-
cies a la maquinària del Consorci Provincial 
de Bombers ha dut a terme treballs de mi-
llora de camins, afectats per l’últim tempo-
ral de pluges, del passat 3 de setembre.

Una vegada avaluats els danys, després 
de la DANA del dia 3 de setembre, en la 
qual es van registrar 149 l/m² en Santa Mag-
dalena, des del consistori es va sol·licitar al 
Consorci Provincial de Bombers, maquinà-

ria per a arreglar tots els camins que, han 
quedat impracticables. Sergio Bou, alcal-
de de Santa Magdalena, explica que: “més 
de 20 km de camins s’han vist afectats per 
les fortes pluges, la qual cosa ha provocat 
que, nombrosos veïns no puguen accedir 
a les seues finques i explotacions ramade-
res, d’ací la importància d’aquest servei del 
Consorci, que permetrà restablir nombro-
sos vials agrícoles”.

Efectius del Consorci Provincial de Bombers efectuen 
tasques de millora de camins afectats pel temporal

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, informa que ja s’han iniciat els treballs 
del Pla Castelló Avanza 2022 de la Diputació 
de Castelló, que possibilitaran la finalització 
de les obres de l’Edifici Social. En aquest 
sentit, aquesta mateixa setmana s’ha co-
mençat a treballar en el condicionament i 
millora de l’arxiu històric, situat en la part 
superior de l’Edifici Social.

Mirton Armarios S.L. és l’empresa adjudi-
catària d’aquests treballs, per un import de 
10.156,89 € (IVA INCLÒS) i s’encarregarà de 
la instal·lació de mampares i prestatgeries 
per a una millor conservació i distribució de 
tot l’arxiu històric, ara traslladat fins a l’Edi-
fici Social.

Al mateix temps, aquesta signatura s’en-
carrega de la col·locació de les cabines fe-
nòliques en els lavabos de la segona planta, 
de manera que quedaran ja completament 
finalitzats i llestos per al seu ús.

S’inicien les obres de millora de l’arxiu històric 
a través del Pla Castelló Avanza

Santa Magdalena ha millorat una sèrie 
de pistes forestals amb l’objectiu de previn-
dre incendis forestals i evitar en la mesura 
del possible la seua propagació creant dis-
continuïtats de la massa forestal i millorant 
l’accés de vehicles a les zones forestals del 
municipi. Aquests treballs han sigut rea-
litzats a través de l’empresa Excavaciones 
Hermanos Roca S.L. i s’han finançat al 100%, 
a través del Fons Estratègic Municipal de 
Prevenció d’Incendis i Gestió Forestal de la 
Generalitat, que va concedir al municipi un 
total de 27.152 €.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
explica que, “a més de la millora de diverses 
pistes forestals hem construït un tallafoc en 
la zona pròxima a l’ermita de Sant Josep, 
des de la ratlla del terme del municipi veí 
de La Salzadella, direcció Santa Magdale-
na, de manera que s’evite la propagació del 

foc, en cas d’incendi, ja que es tracta d’una 
zona d’alt valor ecològic”.

El primer edil magdalener recorda que, 
el Fons Estratègic Municipal de Prevenció 
d’Incendis i Gestió Forestal es va crear du-
rant la passada legislatura amb l’objectiu 
de dotar a les localitats del finançament 
necessari per a la prevenció d’incendis i la 
gestió de tota la massa forestal.

Santa Magdalena millora pistes i construeix 
un tallafoc a través del Fons Estratègic Municipal de 
Prevenció d’Incendis i Gestió Forestal

S’ha posat en marxa una nova edició del 
Servei d’Autonomia Personal, el conegut 
com a ‘Espai Respir’, iniciant d’aquesta ma-
nera el curs 2023/24, amb Irta Vives com a 
coordinadora de les activitats. En aquest 
sentit, totes els usuaris del servei, que és fi-
nançat per la Diputació de Castelló, poden 
utilitzar-ho de dilluns a divendres de 15 a 17h 
i allí es realitzen activitats enfocades, tant a 
la prevenció com a la rehabilitació d’habili-
tats d’autonomia personal i social.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdale-
na explica que: “es treballen diferents fitxes 
d’estimulació cognitiva, realitzen exercicis 
de millora de la psicomotricitat i per des-
comptat per a millorar la psicomotricitat 
fina realitzen manualitats, fetes amb mate-
rials completament reciclats”.

El departament de Serveis Socials de 
l’Ajuntament és l’encarregat de gestionar 
aquest recurs assistencial de caràcter soci-
osanitari, per la qual cosa qualsevol perso-
na interessada a poder beneficiar-se de les 
activitats, que allí es promouen ha de diri-
gir-se a aquest departament.

El Servei d’Autonomia Personal de 
Santa Magdalena arranca el curs
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La Generalitat Valenciana ja ha conclòs 
les obres de pavimentació del camí a Penís-
cola paral·lel a l’autopista AP-7, en el tram 
comprés entre el camí del Castell i el Sal-
tet i, per tant, la circulació ja està restablida 
amb la fi dels treballs.

En aquest sentit, s’ha procedit a la pavi-
mentació d’un tram d’aquest camí, que es 
trobava amb ferm de llastos, pel que quan 
es produïen fortes pluges es veia afectat 
de manera important, deixant-lo pràctica-
ment intransitable.

Es tracta d’un camí utilitzat fonamen-
talment pel trànsit de vehicles vinculats a 
les explotacions agràries i ramaderes de la 
zona.

Segons ha detallat, Sergio Bou, alcalde 
de Santa Magdalena, els treballs han con-
sistit en “la neteja de cunetes, s’ha procedit 
a l’estés i compactat de material granular. I 
posteriorment s’ha estés i compactat amb 
una capa d’aglomerat en calent, estés i 

compactat en capa de rodadura”.

La Generalitat ha inclòs la millora del 
camí rural que va de Santa Magdalena a 
Peníscola, dins del projecte de condiciona-
ment de camins rurals del Baix Maestrat 
de la conselleria d’Agricultura, finançant 
al 100% aquesta inversió, que ha rondat els 
150.000 €.

Finalitzen les obres de pavimentació del camí a 
Peníscola paral·lel a l’AP7 a Santa Magdalena

L’Ajuntament de Santa Magdalena ha 
contractat, gràcies a una subvenció 50.000 
€ de la conselleria d´Economia, Sectors 
Productius, Comerç i Treball de la Genera-
litat Valenciana, a 5 persones desocupades, 
que el pròxim 17 d’octubre començaran a 
treballar en la brigada EMERGE per a la re-
alització d’accions previstes en plans o pro-
cediments d’emergències en l’àmbit fores-
tal.

D’aquesta manera, s’han contractat 4 
peons forestals i 1 capatàs, que durant 6 
mesos, faran tasques de neteja i desbrossa-
ment de barrancs, rambles, cunetes, … amb 
l’objectiu de previndre emergències fores-
tals. Sergio Bou, alcalde de Santa Magdale-

na, ha mantingut una reunió prèvia a l’inici 
dels treballs amb les persones contracta-
des amb l’objectiu de delimitar el tipus de 
tasques, que exerciran.

Santa Magdalena contracta a 5 persones 
desocupades per a la brigada EMERGE

El Servei de Promoció de l’Autonomia 
Personal de Santa Magdalena (Espai Res-
pir) ha rebut la visita de l’equip d’educació 
ambiental de la Diputació de Castelló, amb 
l’objectiu de donar a conéixer a tots els usu-
aris d’este servei tot tipus d’informació rela-
cionada amb la gestió dels residus domès-
tics.

En esta ocasió, les educadores ambien-
tals s’han centrat en el consum excessiu 
de plàstic i a més han realitzat un taller de 
reutilització d’este. Així, els usuaris del Ser-
vei de Promoció de l’Autonomia Personal 
de Santa Magdalena han participat en una 
activitat, en la qual amb botelles de plàstic, 
han realitzat pràctics cistells per a anar a re-
alitzar la compra.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
comenta que la “col·laboració amb l’equip 
d’educació ambiental és molt estreta i 
sempre realitzen activitats molt interes-
sants que, permeten a diferents sectors de 
la nostra població conéixer com gestionar 

de la millor manera tots els residus, que es 
produeixen de manera domèstica en qual-
sevol família”.

D’altra banda, des de l’Ajuntament de la 
localitat es recorda que tots els residus do-
mèstics es poden dipositar en l’ecoparc de 
Santa Magdalena, en els horaris establits, 
la qual cosa repercuteix en la disminució 
del rebut de la taxa de tractament de resi-
dus gràcies a la campanya, ‘Si més recicles 
menys pagues’.

L’equip d’educació ambiental visita el 
Servei de Promoció de l’Autonomia Personal

La regidoria d’Agricultura de l’Ajunta-
ment de Santa Magdalena segueix avant 
amb la millora dels camins rurals del ter-
me municipal, que es van veure afectats de 
manera considerable, per les fortes pluges 
de principis del mes de setembre.

En este sentit, “gràcies a la Diputació de 
Castelló es van millorar alguns dels vials, 
encara que està pràcticament tot el ter-
me municipal afectat i nombrosos camins 
estan impracticables, motiu pel qual amb 
fons propis hem decidit continuar amb els 
treballs de millora”, explica Sergio Bou, al-
calde de Santa Magdalena.

Al respecte, la localitat destinarà uns 

6.000 € a la millora i condicionament d’es-
tos vials, molt utilitzats per tota la població, 
ja que permeten accedir a nombroses ex-
plotacions agrícoles i ramaderes.

Santa Magdalena millora els camins rurals 
del seu terme municipal
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Santa Magdalena poda 
palmeres i reposa els 
elements de jardineria de 
la població

L’Ajuntament de Santa Magdalena ha 
procedit a la poda de totes les palmeres de 
la població, a través d’una empresa comar-
cal especialitzada en esta mena de treballs, 
al mateix temps que s’han tractat tots els 
exemplars en prevenció de l’aparició de la 
plaga del morrut roig.

D’altra banda, al llarg d’estos dies s’estan 
reposant tots els elements de jardineria, 
que es trobaven en mal estat i s’estan em-
bellint parcs i jardins.

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou Ayza, informa que el dipòsit d’aigua 
potable de ‘Les Pedreres’, ja es proveeix a 
través d’energia fotovoltaica, gràcies a la 
instal·lació d’un total de 224 plaques solars, 
finançades al 100% per part de la Conse-
lleria d’Agricultura, Desenvolupament Ru-
ral, Emergència Climàtica i Transició Ecolò-
gica de la Generalitat.

D’aquesta manera, tal com ha detallat el 
primer edil magdalener, amb una inversió 
de 179.871,90€ s’ha instal·lat un generador 
fotovoltaic de 78,40 kWp associat a l’ús del 

bombament del pou de les pedreres i s’han 
col·locat 224 plaques solars, que estan fun-
cionant ja a mode de proves i que garantei-
xen el subministrament, reduint les emissi-
ons de CO₂ amb un menor cost energètic i 
podent reduir el cost de subministrament 
d’aigua a mitjà termini.

A més, Bou conclou que; “amb esta 
mena d’inversions complim amb la norma-
tiva marcada pels Objectius de Desenvolu-
pament Sostenible en matèria d’eficiència 
energètica”.

El dipòsit d’aigua ja es proveeix 
a través d’energia fotovoltaica

L’arquitecte redactor del projecte i direc-
tor d’obra, Emilio Segarra, agents mediam-
bientals i responsables de l’empresa adjudi-
catària dels treballs d’adequació de l’accés 
del Castell Polpís, Mamposteria Falomir S.L., 
han visitat juntament amb l’alcalde de San-
ta Magdalena, la fortalesa per a ultimar tots 
els detalls d’estes obres, finançades al 100% 
per la Diputació de Castelló i que tenen una 
inversió pròxima als 129.000 €.

La reforma inclourà l’eliminació d’arbres 
i mala herba en l’àrea, l’excavació de rases 
per a una fonamentació adequada, la cons-
trucció de murs de contenció i una base de 
formigó per al nou camí, tot amb l’objectiu 
de facilitar l’accés al castell de Santa Mag-
dalena de Polpís. De fet, es crearà un ac-
cés a través d’un lateral, facilitant d’aques-
ta manera l’entrada al castell, que fins a la 
data resulta molt complicada.

Segons han detallat des de l’equip tècnic 

del projecte, els treballs arrancaran de ma-
nera imminent en les pròximes setmanes. 
Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
comenta que: “des de l’Ajuntament estem 
molt satisfets per l’inici de les obres, que 
permetran accedir més fàcilment al nostre 
castell, que sens dubte és la nostra insígnia 
i el monument amb més reclam de la nos-
tra població”.

Tot llest per a l’inici de les obres d’adequació 
de l’accés al Castell Polpís

La brigada d’Obres i Serveis de l’Ajunta-
ment de Santa Magdalena ha treballat en 
la millora i condicionament de les instal·la-
cions del cementeri municipal. Així, s’han 
reposat els elements que tenien desperfec-
tes i s’ha esbrossat tota l’àrea de jardineria. 
Al mateix temps, s’ha aprofitat l’ocasió per 
a millorar la zona enjardinada.

D’altra banda, a través d’una empresa lo-

cal, i com realitza el consistori en els últims 
anys, s’ha procedit a pintar les parts del ce-
menteri que, a causa del pas del temps es-
tan més deteriorades.

Per un altre costat, la festivitat de Tots 
Sants ha atret, un any més, nombrosos ve-
ïns i veïnes fins al cementeri, lloc on també 
s’ha celebrat una missa.

Santa Magdalena condiciona el cementeri municipal
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L’Ajuntament de Santa Magdalena ha 
contractat, gràcies a una subvenció 50.000 
€ de la conselleria d’Economia, Sectors Pro-
ductius, Comerç i Treball de la Generalitat 
Valenciana, a 5 persones desocupades, que 
ja han començat a treballar en la brigada 
EMERGE per a la realització d’accions pre-
vistes en plans o procediments d’emergèn-
cies en l’àmbit forestal.

D’aquesta manera, s’han contractat 4 
peons forestals i 1 capatàs, que durant 6 
mesos, faran tasques de neteja i desbrossa-
ment de barrancs, rambles, cunetes..., amb 
l’objectiu de previndre emergències fores-
tals.

Així, ja durant les primeres setmanes s’ha 

actuat esbrossant tant l’accés nord com el 
sud de la població. També s’ha intervingut 
en els marges de la rambla d’Alcalà i ara 
s’està treballant en la neteja de cunetes i vi-
als paral·lels al carrer Alcalà.

La brigada EMERGE inicia els treballs de prevenció 
d’emergències en l’àmbit forestal

La Generalitat Valenciana, a través de 
la Vicepresidència Segona i Conselleria de 
Serveis Socials, Igualtat i Habitatge ha obert 
el termini per a poder sol·licitar les Ajudes al 
Lloguer 2023.

Estes ajudes tenen com a objectiu fa-
cilitar el gaudi, accés i la permanència en 
un habitatge o habitació en règim de llo-
guer o de cessió d’ús a sectors de població 
amb escassos mitjans econòmics, mitjan-
çant l’atorgament d’ajudes directes a les 
persones arrendatàries o cessionàries per 
al pagament de la renda o preu del perío-
de temporal comprés entre l’1 de gener de 
2023 i el 31 de desembre de 2024.

Seran objecte de l’ajuda les rendes arren-
datícies o el preu de la cessió d’habitatge o 
habitació que constituïsca la residència ha-
bitual i permanent de la persona o unitat 
de convivència sol·licitant que conste en el 
contracte d’arrendament o de cessió d’ús 
que es corresponguen amb 24 mensuali-

tats com a màxim i s’hagen generat durant 
el període comprés entre l’1 de gener de 
2023 fins al 31 de desembre de 2024. No se-
ran subvencionables les despeses generals, 
fiances, serveis, tributs i càrregues.

Els requisits dels sol·licitants són: per-
sona física major d’edat. Tindre la nacio-
nalitat espanyola o la d’algun dels estats 
membres de la Unió Europea o de l’espai 
econòmic europeu, Suïssa o el parentiu de-
terminat per la normativa d’aplicació, tots 
els membres de la unitat de convivència i 
DNI els majors de 16 anys. En cas de per-
sones estrangeres no comunitàries hauran 
de comptar amb autorització d’estada (NIE 
o targeta d’identitat d’estranger) o residèn-
cia a Espanya i, posseir NIE tots els mem-
bres de la unitat de convivència majors de 
16 anys. Ser titular, com a persona arren-
datària, d’un contracte d’arrendament. El 
contracte haurà de tindre una duració mí-
nima d’1 any i, en cap cas, s’admetran con-

tractes de subarrendament d’habitatge o 
habitació. L’habitatge o habitació arrenda-
da ha de ser la residència habitual i perma-
nent de la persona arrendatària o unitat de 
convivència durant tot el període pel qual 
es concedeix l’ajuda. S’acredita mitjançant 
certificat o volant únic d’empadronament 
vigent en el moment de la sol·licitud, on ha 
de constar tots els membres de la unitat 
de convivència. -La unitat de convivència 
ha d’acreditar uns ingressos màxims de 3 
vegades l’IPREM, amb caràcter general; 
4 vegades l’IPREM si es tracta de família 
nombrosa de categoria general, persones 
amb discapacitat inferior a 33% o víctimes 
de terrorisme i de 5 vegades li IPREM quan 
es tracte de família nombrosa de categoria 
especial o persones amb discapacitat amb 
un grau reconegut igual o superior al 33%.

Més informació en els Serveis Socials de 
l’Ajuntament de Santa Magdalena.

La Generalitat obri el termini per a la sol·licitud 
de les Ajudes al Lloguer

L’Ajuntament de Santa Magdalena in-
forma, que s’ha incorporat a la plantilla del 
consistori a un jove electricista a través del 
programa EMPUJU de la conselleria d’eco-
nomia sostenible sectors productius co-
merç i treball de la Generalitat Valenciana.

L’import d’esta subvenció és de 26.582 € 
i el jove contractat ho farà per un període 

d’un any. “Un exercici més comptem amb 
esta subvenció de la Generalitat Valenci-
ana que, permet a les administracions lo-
cals contractar joves parats de menys de 
30 anys, durant un any, la qual cosa facilita 
sens dubte la incorporació al món laboral 
de joves del nostre municipi”, afirma Sergio 
Bou, alcalde de Santa Magdalena.

Santa Magdalena contracta a un electricista 
a través del programa EMPUJU
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Santa Magdalena podrà disposar, en 
breu, de tot l’Edifici Social per al seu ús i 
gaudi ja que han finalitzat les obres de l’úl-
tima fase del mateix, emmarcades dins del 
Pla Avança de la Diputació de Castelló, de 
les anualitats 2022-23, amb una inversió de 
97.112€.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
explica que: “hem finalitzat ja els tres locals 
més amplis de la segona planta, així com 

els lavabos i tota la instal·lació elèctrica i cli-
matització. A més, ja en el cassetó s’ha con-
clòs la zona de tot l’arxiu històric”. En este 
sentit, ara comença la labor de documen-
tació i classificació de l’arxiu, així com la de 
dotació de mobiliari de tots els locals, que 
seran destinats per a diferents associacions 
i col·lectius locals, de manera que, aquesta 
instal·lació està cridada a ser “el punt neu-
ràlgic de les activitats de tot el teixit associ-
atiu de Santa Magdalena”.

El ple de l’Ajuntament de Santa Mag-
dalena de Polpís ha donat llum verda al 
Pla Territorial Municipal d’Emergències i el 
Pla d’Actuació Municipal enfront del risc 
d’inundacions, redactats pel tècnic, Juan 
Manuel Batiste, amb l’objectiu de mini-
mitzar qualsevol tipus de catàstrofe que 
es puga produir en la localitat. Tots dos 
plans han sigut subvencionats per l’Agèn-
cia Valenciana de Seguretat i Resposta a les 
Emergències.

En este sentit, el Pla Territorial Municipal 
d’Emergències és un instrument organitza-
tiu general de resposta a situacions de greu 
risc col·lectiu, catàstrofe o calamitat pública 
i estableix, d’una banda, els mecanismes 
per a la protecció de les persones, els béns 
i el medi ambient i per una altra, la forma 
en què estos s’organitzen. “El seu objectiu 
fonamental és minimitzar les conseqüènci-
es que les emergències poden tindre sobre 
les persones, els bens i el medi ambient”, 
explica Sergio Bou, alcalde de Santa Mag-
dalena.

L’àmbit d’actuació del PTME són totes 
les emergències, que ocórreguen en Santa 

Magdalena, la competència de la qual cor-
responga a l’Ajuntament.

D’altra banda, el Pla d’Actuació Munici-
pal davant el risc d’inundacions té la fina-
litat, segons l’alcalde de Santa Magdalena, 
d’aconseguir la màxima protecció per a les 
persones, els béns i el medi ambient que 
puguen resultar afectats a conseqüència 
de les inundacions. Així, s’estableix una es-
tructura jeràrquica i funcional dels mitjans i 
recursos del municipi, tant públics com pri-
vats, que permeta fer front a les situacions 
de risc o emergència greu.

Santa Magdalena aprova el Pla Territorial Municipal 
d’Emergències i el Pla d’Actuació Municipal enfront 
del risc d’inundacions

Finalitzen les obres de l’última fase de l’Edifici Social

L’Ajuntament de Santa Magdalena se-
gueix avant amb la millora de la xarxa sepa-
rativa d’aigües, amb les mires posades en 
el compliment dels Objectius de Desenvo-
lupament Sostenible, que marca l’agenda 
2030.

En este sentit, durant estes setmanes 

s’estan escometent una sèrie d’obres en la 
xarxa d’aigües amb l’objectiu de continuar 
separant les aigües pluvials, netes, de les fe-
cals o negres, la qual cosa possibilitarà, se-
gons l’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, “no haver de consumir energia per a 
depurar aigües netes”.

Santa Magdalena realitza millores 
en la xarxa separativa d’aigües

Santa Magdalena ha rebut la visita de tèc-
nics de la Conselleria d’Agricultura, Desen-
volupament Rural, Emergència Climàtica 
i Transició Ecològica de la Generalitat, així 
com de PROEMISA, empresa adjudicatària 
de les obres de millora de la connexió ener-

gètica del depòsit de ‘Les Pedreres’ de la 
localitat. Tots ells, juntament amb l’alcalde 
de la localitat, Sergio Bou, han visitat la ins-
tal·lació en la qual s’han invertit 179.871,90 
€ per part de la Generalitat en la col·locació 
d’un generador fotovoltaic de 80,08 kWp 

La conselleria d’Agricultura recepciona les obres 
de millora de la connexió energètica del dipòsit 
de ‘Les Pedreres’ de Santa Magdalena
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associat a l’ús del bombament del pou de 
les pedreres i 224 plaques solars.

L’alcalde de Santa Magdalena explica 
que: “els tècnics han pogut comprovar, com 
ja a mode de proves, està funcionant tota la 
instal·lació, garantint el subministrament, 
reduint les emissions de CO₂ amb un me-
nor cost energètic i podent reduir el cost de 

subministrament d’aigua a mitjà termini”. 

El primer edil magdalener argumenta, 
d’altra banda, que “es tracta d’una millora 
ambiental i sostenible en energies verdes 
per a garantir el subministrament d’aigua 
potable a la població, reduint de manera 
important la contaminació i fent sostenible 
el subministrament”.

L’Ajuntament de Santa Magdale-
na ha adjudicat a l’empresa PSM 
Connect Systems S.L. les obres d’ins-
tal·lació de plaques fotovoltaiques 
en l’Edifici Social i pavelló polies-
portiu per un import de 28.445 €, 
que són finançades a través del Pro-
grama d’ajudes per a inversions a 
projectes singulars locals d’energia 
neta en municipis de repte demo-
gràfic (PROGRAMA DUS 5000) en el 
marc del Programa de Regeneració 
i Repte Demogràfic del Pla de Recu-
peració, Transformació i Resiliència.

En el cas de l’Edifici Social es pre-
veu la instal·lació de 12 mòduls de 495Wp 
cadascun, mentre que en el pavelló polies-
portiu es preveu la instal·lació de 40 mòduls 
de 505Wp cadascun en dues sèries de con-
nexió de 20 mòduls cadascuna.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 

afirma que, “amb esta inversió els principals 
edificis públics del municipi disposaran 
d’energia fotovoltaica. De fet, calculem que 
el 80% de la producció generada en estos 
dos edificis serà consumida per la mateixa 
instal·lació, la qual cosa suposa un impor-
tant estalvi en la factura de la llum”.

Santa Magdalena adjudica les obres del programa DUS 
5000 per a la instal·lació de fotovoltaiques en l’Edifici 
Social i pavelló poliesportiu

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, ha participat, a Brussel·les, en una jor-
nada, organitzada pel Partit Socialista, so-
bre Fons Europeus i Despoblació. Bou s’ha 
desplaçat fins al Parlament Europeu amb 
una delegació d’alcaldes i alcaldesses de la 
província de Castelló, per a conéixer in situ 
diferents aspectes, relacionats amb la tra-
mitació de les ajudes procedents d’Europa.

“Ha sigut una jornada intensa però molt 
fructífera, que ens ha permés conéixer, més 
a fons, com es gestionen els Fons Europeus, 
que per als nostres municipis s’han conver-
tit en indispensables, per a poder millorar la 
qualitat de vida dels nostres veïns i veïnes”, 
explica Sergio Bou.

A més, de la gestió i tramitació de Fons 
Europeus, la delegació d’alcaldes i alcaldes-
ses va abordar diferents temes relacionats 
amb el risc de despoblació i les ajudes per a 
les poblacions de menys de 1.000 habitants.

L’alcalde de Santa Magdalena participa en Brussel·les 
en una jornada sobre Fons Europeus i Despoblació

L’Ajuntament de Santa Magdalena dis-
posa a l’ecoparc d’un nou contenidor de 
roba usada, en col·laboració amb la Federa-
ció Humana Poble per a Poble, que promou 
des de 1987 la protecció del medi ambient 
a través de la reutilització de tèxtil i duu a 
terme programes de cooperació a Àfrica, 
Amèrica Llatina i Àsia i de suport local, agri-
cultura urbana i sensibilització a Espanya.

La Fundació promou la reutilització de 
tèxtil a través d’una xarxa de 5.000 conte-
nidors, entre els quals figura el de l’ecoparc 
de Santa Magdalena, on els ciutadans de-
positen la roba, el calçat, els complements i 
el tèxtil de llar que ja no utilitzen i als quals 
se’ls dóna una segona vida.

D’altra banda, des de l’àrea de Medi Am-
bient de l’Ajuntament de Santa Magdalena, 

recorden que l’ecoparc està obert: dilluns i 
dimarts: de 15.00 a 18:00h i dijous i dissab-
te de 09.00 a 14:00h. Sobre aquest tema, 
Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
recorda que tots els residus domèstics es 
poden dipositar en l’ecoparc, en els horaris 
establits, la qual cosa repercuteix en la dis-
minució del rebut de la taxa de tractament 
de residus gràcies a la campanya, ‘Si més 
recicles menys pagues’.

Santa Magdalena incorpora un contenidor 
de roba usada a l’ecoparc
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L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, ha visitat les obres d’adequació de 
l’accés del Castell Polpis, que executa Mam-
posteria Falomir S.L., i que són finançades 
al 100% per la Diputació de Castelló, amb 
una inversió pròxima als 129.000 €.

El primer edil magdalener explica que: 
“les obres avancen a molt bon ritme i en 
tan sols un parell de setmanes ja podem 
visualitzar com serà el nou accés al castell, 
que facilitarà als visitants la seua entrada a 
la fortalesa”. La reforma inclou l’eliminació 
d’arbres i mala herba en l’àrea, l’excavació 
de rases per a una fonamentació adequa-
da, la construcció de murs de contenció i 
una base de formigó per al nou camí, tot 
amb l’objectiu de facilitar l’accés al castell 
de Santa Magdalena de Polpís. De fet, s’es-
tà construint un accés a través d’un lateral, 
facilitant d’aquesta manera l’entrada al cas-
tell.

Avancen a bon ritme les obres d’adequació 
de l’accés al Castell Polpís a Santa Magdalena

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, ha mantingut una reunió amb la 
presidenta de la Diputació de Castelló, Mar-
ta Barrachina, amb l’objectiu de plantejar-li 
una sèrie de necessitats del municipi de 
cara a la present legislatura.

Sobre aquest tema, el primer edil mag-
dalener, ha plantejat a la presidenta de la 
Diputació la necessitat de reparar les bar-
bacoes, que es troben en la zona d’esbarjo 
de l’ermita de Sant Vicent, que van ser des-
truïdes a conseqüència de la caiguda d’un 
llamp, trobant-se en l’actualitat fora d’ús, 
pel perill de despreniments de la coberta 
afectada.

“L’ús continuat que es dóna a esta àrea 
recreativa, fa necessari el que s’inicien els 
treballs de reforma d’aquestes barbacoes, 
per a garantir la seua seguretat i correc-
te ús, adequant-se a la Normativa tècnica 
d’Instal·lacions Recreatives de la Generalitat 
Valenciana”, ha explicat l’alcalde de San-
ta Magdalena. En aquest sentit, aquestes 
obres, segons la memòria valorada que ha 
presentat el primer edil a la presidenta, te-
nen un cost de 23.853 €, motiu pel qual se 
sol·licita la col·laboració de l’administració 
provincial. Bou comenta que la presiden-
ta s’ha compromés a estudiar aquest pro-
jecte, amb l’objectiu de veure la viabilitat 

d’aquests treballs.

D’altra banda, des de l’ajuntament de 
Santa Magdalena s’ha traslladat a la presi-
denta la necessitat de continuar invertint 
en la millora del Castell Polpis, tal com s’ha 
realitzat en els últims anys, compromís que, 
segons l’alcalde, ha recollit la presidenta de 
la Diputació, qui també s’ha interessat per 
l’estat actual de les obres de condiciona-
ment de l’accés a la fortalesa.

Durant la reunió, l’alcalde de Santa Mag-
dalena, també va plantejar la idea de l’equip 
de govern d’augmentar la potència de les 
instal·lacions fotovoltaiques instal·lades en 
els edificis municipals, amb l’objectiu de re-
alitzar una compensació en la factura ener-
gètica de la resta de l’enllumenat públic, 
que no disposa d’esta mena d’energia. Un 
altre dels temes plantejats va ser la digita-
lització dels comptadors d’aigua, a través 
del PERTE, una ajuda procedent dels Fons 
Next Generation de la UE, que s’ha gestio-
nat a través de la Diputació de Castelló i de 
la qual també es beneficiarà l’Ajuntament 
de Santa Magdalena.

Sergio Bou, valora la reunió com “molt 
positiva, ja que la presidenta ha mostrat 
una bona predisposició respecte a la ma-
joria dels temes que li he plantejat des de 
l’Ajuntament de Santa Magdalena”.

L’alcalde de Santa Magdalena es reuneix amb la 
presidenta de la Diputació de Castelló

3736



Horari d’atenció al 
públic a l’ajuntament

Alcalde ATENCIÓ AMB CITA PRÈVIA TELEFÒNICA. Tel. 964 415 070

Tinent-alcalde ATENCIÓ AMB CITA PRÈVIA TELEFÒNICA. Tel. 964 415 070

Regidor d’infraestructures 
i esports ATENCIÓ AMB CITA PRÈVIA TELEFÒNICA. Tel. 964 415 070

Regidor de cultura i joventut ATENCIÓ AMB CITA PRÈVIA TELEFÒNICA. Tel. 964 415 070

Regidor de festes, 
sanitat i benestar social ATENCIÓ AMB CITA PRÈVIA TELEFÒNICA. Tel. 964 415 070

Regidor d’agricultura 
i medi ambient ATENCIÓ AMB CITA PRÈVIA TELEFÒNICA. Tel. 964 415 070

Secretari Dilluns, dimecres i divendres de 17.00 a 20.30 h

Oficines 
Administratius

De dilluns a divendres de 09.30 a 13.00 h
Dilluns, dimecres i divendres de 16.00 a 20.30 h

Agutzil
De dilluns a divendres de 09.00 a 13.00 h
Dilluns, dimecres i divendres de 16.00 a 20.30 h

Enginyer municipal 2 dilluns cada mes de 17.00 a 20.30 h

Arquitecte municipal 2 dilluns cada mes de 17.00 a 20.30 h

Administrativa 
de biblioteca

De dilluns a divendres
Dissabtes

de 17.00 a 20.00 h
de 11.00 a 13.00 h

Premsa i Comunicació
Dilluns a divendres de 9.30 a 13 h.
Dimarts, dimecres i dijous de 16 a 20.30 h

Tel. 625 05 86 99

Escola Infantil De dilluns a divendres de 09.00 a 13.00 h

Treballadora Social Dimecres amb cita prèvia de 09.00 a 13.00 h

Pàgina web del ajuntament: 
www.santamagdalena.es

Accés a la seu electrònica: 
santamagdalenadepulpis.sedelectronica.es

ECOPARC Santa Magdalena
HORARI ESTIU

DILLUNS DIMARTS DIMECRES DIJOUS DIVENDRES DISSABTE DIUMENGE

TANCAT TANCAT
TANCAT

10.00 - 14.00 h
TANCAT

10.00 - 14.00 h
TANCAT

16.00 - 20.00 h 16.00 - 20.00 h TANCAT TANCAT

HORARI HIVERN

DILLUNS DIMARTS DIMECRES DIJOUS DIVENDRES DISSABTE DIUMENGE

TANCAT TANCAT
TANCAT

9.00 - 14.00 h
TANCAT

9.00 - 14.00 h
TANCAT

15.00 - 18.00 h 15.00 - 18.00 h TANCAT TANCAT

Santa Magdalena
al diaSOCIETAT, CULTURA I ESPORT



Santa Magdalena va celebrar la tradicio-
nal entrada del pi de les Quintes i els Quin-
tos, enmig d’una gran expectació, ja que 
a més de la població són nombroses les 
persones de tota la comarca, que cada any 
assisteixen a aquest esdeveniment, amb el 
qual arranquen els actes de la festivitat de 
Sant Antoni.

La iniciativa, que va partir fa ja uns anys 
d’un grup d’amics, ha aconseguit el suport 

d’un bon nombre d’aficionats al cavall, que 
s’han sumat a aquest projecte de recupera-
ció d’una tradició, la de l’entrada del pi, que 
és el cos central de la foguera de Sant Anto-
ni, que cada any planten els Quintos i Quin-
tes. En l’entrada d’enguany ha participat la 
Colla de Dolçainers i Tabaleters, Polpís, que 
obria una àmplia comitiva, composta per 
un bon nombre de cavallistes així com els 
Quintos i les Quintes, que són sens dubte 
l’ànima de la festa.

Espectacular ‘Entrà’ del Pi dels Quintos i Quintes 2023

Un any més, Santa Magdalena de Polpís, 
ha rebut la visita de SSMM, els Reis Mags. 
Després d’un llarg viatge, Melcior, Gaspar 
i Baltasar, van visitar la població, acompa-
nyats de la Colla de Dolçainers i Tabaleters, 

‘Polpís’ i l’Agrupació Musical Santa Mag-
dalena. Després de la cavalcada i de visitar 
l’Ajuntament es van desplaçar a l’església 
on van repartir regals als més menuts de la 
casa.

Els Reis Mags visiten Santa Magdalena



Santa Magdalena viu 
intensament la festa 
de Sant Antoni

Santa Magdalena ha celebrat la festivi-
tat de Sant Antoni, després de dos anys en 
què la festa havia hagut de suspendre’s a 
causa de la Covid-19. Els actes es van iniciar, 
amb la cremà de la foguera dels Quintos i 
Quintes als quals se sumaven les activitats 
infantils, l’exposició fotogràfica, en La Cape-
lla i la benedicció de les ‘primetes’. També 
va estar molt concorregut el sopar de ‘pa i 
porta’ en el pavelló poliesportiu, que va es-
tar amenitzada per DJ Cristian DB.

Però sens dubte, el dia 17 de gener es va 
viure una jornada marcada per l’alta par-
ticipació de tota la població, que sortia al 
carrer per a festejar Sant Antoni. Després 
de la missa i la processó, que comptava 
amb la participació de l’Agrupació Musical 
Santa Magdalena, el Grup de Danses Mag-
daleneres oferia una actuació en la plaça 
Espanya. La festa posteriorment es traslla-
dava als carrers organitzadors de la festa, 
que enguany han sigut: Estació, Carretera, 
Les Parres, Palmes, Pous, Barri Pous i Cons-

titució. Allí es vivia amb especial intensitat 
la ‘gorra’, en la qual els majorals i majorales 
van traure tota classe de pastes i begudes 
al carrer per a oferir-les a la població, com-
partint d’aquesta manera una gran jornada 
de germanor tots els veïns i veïnes.

4342



L’equip d’Educació Ambiental de la Di-
putació de Castelló ha visitat Santa Mag-
dalena, on ha impartit un taller de reuti-
lització de roba usada, amb l’objectiu de 
conscienciar a la població sobre els princi-
pis bàsics de l’economia circular.

D’aquesta manera, les persones partici-
pants en el taller han convertit samarretes 
de cotó en pràctiques bosses per a anar a 
fer la compra, donant una segona vida a 
roba que ja està en desús. Un equip de la 
televisió autonòmica, À Punt, ha visitat el 
taller, fent-se ressò d’aquesta iniciativa.

Santa Magdalena reutilitza roba 
i la converteix en bosses

Tot l’alumnat del CEIP Alberto Selma de 
Santa Magdalena ha celebrat el Dia Escolar 
de la No-violència i la Pau (DENYP) amb un 
bon nombre de tallers, en els quals s’han 
treballat diferents conceptes relacionats 
amb la pau.

Així, s’han establit un total 4 tallers: Con-
tem contes per la Pau, Murals de frases per 
la Pau, Mandales i Cançons per la Pau, en 
els quals tot l’alumnat, així com familiars, 
han pogut participar.

El 30 de gener es celebra aquesta jor-
nada, de caràcter escolar en homenatge a 
Mahatma Gandhi, líder pacifista que va de-

fensar i promoure la no violència i la resis-
tència pacífica, i que fou assassinat el 30 de 
gener de 1948.

El CEIP Alberto Selma celebra el Dia de la Pau

L’alumnat del CEIP Alberto Selma de 
Santa Magdalena ha celebrat el Dia de l’Ar-
bre, en col·laboració amb el Parc Natural de 
la Serra d’Irta i ho ha fet amb la plantada 
de quasi 100 exemplars de ‘Micromeria ro-
driguezii’, una espècie endèmica de les Illes 
Balears, que curiosament ha sigut trobada 
en els marges d’un camí d’accés al Parc Na-
tural, fet que la converteix en l’única pobla-
ció d’aquesta espècie de tota la península 
Ibèrica.

Els tècnics mediambientals del Parc Na-
tural, juntament amb l’alcalde de Santa 
Magdalena, Sergio Bou i membres del Ser-
vei de Vida Silvestre i Xarxa Natura 2000 han 
acompanyat a l’alumnat als peus del castell 
Polpis, lloc triat per a fer treballs de conser-

vació d’aquesta flora. Aquests tècnics han 
explicat que, “en un treball de recerca de 
la flora del parc es va descobrir l’existèn-
cia d’aquesta planta, que només existeix 
a les Illes Balears, i per això es va decidir 
que, a través de la conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Cli-
màtica i Transició Ecològica es crearen en 
viver aquestes espècies per a poder ser re-
plantades en Irta”.

D’aquesta manera, tot l’alumnat ha plan-
tat ‘Micromerias’ i s’ha compromés a cuidar 
i conservar aquestes plantes.

Mar Foix, directora del CEIP Alberto Sel-
ma, ha rebut un diploma en agraïment a 
la col·laboració del col·legi públic en els tre-
balls de conservació de la flora.

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena 
planta exemplars de ‘Micromeria rodriguezii’ 
espècie única en tota la península ibèrica
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L’Auditori Municipal de Santa Magdale-
na acollia l’espectacle teatral, ‘Masovers. En-
tre l’espasa i la paret’, produït per ‘Factoria 
d’Històries’ i ‘Món d’Animació’, un esdeve-
niment que va comptar amb una massiva 
assistència de públic.

L’espectacle va ser una mirada i un record 
a una manera de vida que s’acaba. Un xico-
tet homenatge al món rural, els ‘masovers’.

Un ‘masover’, vidu i ja molt major, es veu 
obligat a vendre el mas de la seua propie-
tat. Les causes: l’edat, les forces que li flaqu-
egen, les pressions de la família que no pot 
anar amb compte d’ell, la soledat i l’abandó 
generalitzat en què es troben les zones ru-
rals, mancades de serveis i infraestructures 
bàsiques. Sens dubte un espectacle que, 
no va deixar a ningú indiferent.

Alumnat i professorat del CEIP Alber-
to Selma han gaudit del Carnestoltes i un 
any més han recorregut els carrers de la 
població en una animada desfilada en el 
qual han participat tot tipus d’animals de 
la Sabana Africana, representats per les di-
ferents classes.

L’alumnat d’infantil s’ha caracteritzat de 
zebres, la classe de Primer i Segon d’Edu-
cació Primària han sigut grulles coronades, 
un ocell propi d’Àfrica, mentre que els i les 

alumnes de 3r i 4t s’han disfressat de lleons 
i l’alumnat de 5é i 6é de lleopards. D’altra 
banda, l’AMPA oferia una xocolatada per a 
celebrar el Carnestoltes, una festa que fou 
molt participativa al llarg de tota la setma-
na, ja que cada dia l’alumnat lluïa una con-
signa diferent.

El CEIP Alberto Selma gaudeix del Carnestoltes Magnífica posada en escena de ‘Masovers’ 
a l’Auditori Municipal de Santa Magdalena

Alumnat de 5é d’Educació Primària del 
CEIP Sant Sebastià de Vinaròs ha visitat el 
Parc Natural de la Serra d’Irta, concreta-
ment ha realitzat la ruta circular pel Castell 
Polpís en Santa Magdalena. Els escolars 
han gaudit d’una jornada de contacte amb 

la naturalesa i han pogut conéixer tota la 
història, que fa referència a la fortificació 
de Santa Magdalena, així com tota la flora i 
vegetació que l’envolta. Finalitzada la visita 
han estat en la plaça de l’Església acabant 
d’una manera lúdica aquesta excursió.

Alumnat del CEIP Sant Sebastià visita 
el Castell Polpís en Santa Magdalena
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El Parc Natural de la Serra d’Irta, en col-
laboració amb els Ajuntaments d’Alcalà de 
Xivert i Santa Magdalena celebrava el 5 de 
març, una nova edició de la Marxa Sende-
rista del Dia de la Dona, que va recórrer la 
distància existent entre els castells de Xivert 

i Polpís, amb una participació de prop de 
70 persones. Sens dubte es va tractar d’una 
jornada en la qual van poder gaudir del pai-
satge i de la naturalesa al llarg de l’itinerari, 
que discorre entre els dos castells templers 
que es troben dins del parc natural.

llor a les generacions esdevenidores”.

Durant la lectura del manifest, l’alcalde 
de Santa Magdalena ha reconegut que: 
“encara tenim un llarg camí per a recórrer, 
millores socials per a aconseguir, drets per 
a consolidar i llibertats per a blindar, per a 
continuar avançant cap a una societat on la 
igualtat siga real i efectiva. Tot això implica, 
entre altres coses, eliminar la bretxa salarial, 
lluitar contra la pobresa i la seua feminitza-
ció, trencar els sostres de vidre, erradicar les 
violències masclistes, avançar cap a la cor-

responsabilitat i la conciliació, i reivindicar 
el valor dels treballs de les cures”

L’alcalde de Santa Magdalena, ha finalit-
zat la seua intervenció comprometent-se a 
continuar amb la lluita per la igualtat, amb 
l’articulació de totes les mesures necessàri-
es per a aconseguir una societat més justa i 
fer costat a les activitats previstes amb mo-
tiu del 8M i a la mobilització duta a terme 
pel moviment feminista i per les organitza-
cions sindicals al voltant del Dia Internacio-
nal de les Dones”.

Prop de 70 persones participen en la Marxa Senderista 
del Dia de la Dona entre els castells Polpís i Xivert

L’alcalde de Santa Magdalena, Sergio 
Bou, ha sigut l’encarregat, un any més, 
de fer la lectura del manifest del Dia de 
la Dona, que s’ha efectuat a les portes de 
l’Ajuntament de la localitat.

Bou ha reconegut, “totes les lluites que 
han encapçalat, emprés i desenvolupat les 

dones al llarg de la història i que han possi-
bilitat que hui nosaltres puguem celebrar 
aquest 8 de març, Dia Internacional de 
les Dones. Aquest llegat feminista és, sens 
dubte, la millor inspiració per a continuar 
reivindicant els nostres drets i llibertats i, al 
mateix temps puguem deixar un món mi-

Santa Magdalena es compromet a continuar lluitant per 
una societat més justa en el Dia de la Dona

L’alumnat del CEIP Alberto Selma ha ce-
lebrat el Dia Internacional de la Dona i ho 
ha fet amb un gran nombre d’activitats, en-
focades a promoure la igualtat entre dones 

i homes. Tot el claustre ha realitzat diferents 
propostes didàctiques, convidant d’aques-
ta manera a l’alumnat a la reflexió entorn 
dels drets i llibertats.

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena 
celebra el Dia de la Dona
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El CEIP Alberto Selma de Santa Mag-
dalena s’ha sumat, un any més a la festa de 
les Falles i ha cremat, enmig d’una gran ex-
pectació, la seua falla, inspirada en l’univers 
del pintor Picasso. Tot l’alumnat i professo-
rat ha treballat durant les últimes setmanes 
en l’elaboració del monument, de manera 
que s’han aprés diferents conceptes gràci-
es a la posada en marxa d’aquest projecte, 

que avui s’ha vist culminat amb la ‘Cremà’.

Familiars i població en general han par-
ticipat d’aquesta jornada, que ha arrancat 
amb un esmorzar per a recaptar fons per al 
viatge de fi de curs de l’alumnat de 5é i 6é. 
Posteriorment, s’ha realitzat una ‘Botellada 
Fallera’, simulant amb el so de les botelles 
una autèntica ‘mascletà’ i finalment s’ha 
procedit a la ‘Cremà’ del monument.

La directora del CEIP Alberto Selma de 
Santa Magdalena, Mar Foix Alonso, ha par-
ticipat com a ponent en l’última sessió del 
Congrés d’Educació i Entorn Rural, celebrat 
aquesta mateixa setmana a Vilafranca.

Foix ha impartit una ponència sobre 
centres rurals incomplets, casuístiques, or-
ganització i projectes, explicant d’aquesta 
manera el treball que es realitza des del col-
legi públic de Santa Magdalena.

El claustre del CEIP Alberto Selma tam-
bé va participar en la sessió de vesprada 
d’aquest congrés, tenint l’oportunitat de 
conéixer les experiències del CRA Celum-

bres i de Laura Domingo Peñafiel, experta 
investigadora de la Universitat de Vic en es-
cola rural.

L’alumnat del CEIP Alberto Selma crema 
la seua Falla inspirada en Picasso

El Laberint més gran d’Espanya ja és una 
realitat i es troba a Peníscola. L’alcalde de 
Santa Magdalena, Sergio Bou, ha assistit a 
l’acte d’inauguració d’aquest Laberint, po-
sat en marxa per l’empresa Peñisverd.

Aquest és ja el laberint multicursal i de 
planta fixa més gran d’Espanya i tercer 
d’Europa. Amb 7000 m² i 3 km de recor-
regut està compost per 4000 plantes de 
Ligustrum Japonica i un quadrat central 
de Photinia Xarxa Robin, que conté una 
escultura de dinosaure. El viver Peñisverd 
ha sigut l’artífex d’aquest nou projecte que 
ha visitat avui l’alcalde de la localitat, jun-
tament amb l’alcalde de Peníscola, Andrés 
Martínez, la regidora de Turisme de Penís-
cola, Raquel París i el president de la patro-
nal turística de Peníscola, Francisco Ribera.

Bou ha agraït a l’empresa promotora la 
posada en marxa d’aquesta iniciativa que, 
“sens dubte posa a l’abast de tots una nova 
proposta d’oci i un atractiu més per a la 
gent de les nostres comarques i visitants”.

L’alcalde de Santa Magdalena assisteix a la inauguració 
del Laberint més gran d’Espanya a Peníscola

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena participa 
en el Congrés d’Educació i Entorn Rural

Santa Magdalena ha tornat a posar en 
marxa les seues Jornades Templeres, des-
prés de l’aturada obligada a causa de la 
Covid-19. D’aquesta manera, el diumenge, 
26 de març, la localitat acollia una desfilada 
pels principals carrers del nucli urbà, en el 
qual van participar l’Associació de Dames 
i Cavallers d’Uixó, amb l’assistència del Rei 
Jaume I, Cavallers Templers de Castelló, En-
comienda Templera de la Plana, Tambors 
i bombos A. C., Cavallers i Dames del Sant 
Greal de l’Alcalatén i Tomàs de Foix, escrip-
tor benicarlando, autor del llibre “El Zorro 
Rojo”.

Posteriorment, es realitzava a La Ca-
pella, l’acte de nomenament de Dames i 
Cavallers a les xiquetes i xiquets de Santa 
Magdalena, que així ho van voler. Sergio 
Bou, alcalde de Santa Magdalena, explica 
que: “a poc a poc anem recuperant esde-
veniments, que a causa de la Covid, s’havi-
en quedat estancats, tal com és el cas de 
les Jornades Templeres, que enguany han 
complit la seua tercera edició”. I és que, per 
al primer edil magdalenero, aquestes jor-
nades “ens serveixen per a posar en valor el 
nostre passat templer, amb el castell Polpís 
com a principal insígnia”.

Més de 70 persones participen en la desfilada de 
les III Jornades Templeres de Santa Magdalena
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Magnífica posada en escena de l’es-
pectacle ‘Passos Lleugers’, que el dissabte, 
1 d’abril, es representava a l’Auditori, dins 
dels actes de commemoració del Dia de la 
Dona, organitzats per l’àrea de Cultura de 
l’Ajuntament de la localitat.

5 actors i actrius van narrar al llarg de 50 
minuts diferents relats de dones, que han 
sigut víctimes de violència, al llarg del món, 
pel simple fet de ser dona. ‘Passos Lleugers’ 

és un espectacle creat per Dacia Maraini i 
que compta amb la participació d’Amnis-
tia Internacional dins de la campanya «Mai 
més violència cap a les dones» amb una 
proposta didàctica per a treballar amb dife-
rents col·lectius.

Finalitzat l’espectacle es va obrir un torn 
de debat amb el públic assistent a aquest 
esdeveniment, posant de manifest la gran 
xacra que és avui dia la violència masclista.

L’Auditori de Santa Magdalena acollia, el 
dimarts 4 d’abril a les 18 h, una xarrada con-
tra l’assetjament escolar, organitzada per 
l’AMPA del CEIP Alberto Selma, en col·labo-
ració amb la FAMPA Peñagolosa.

Suni Marmaneu, psicòloga especialis-
ta en temes d’assetjament escolar, va ser 
l’encarregada d’impartir aquesta xarrada, 
dirigida a tota la comunitat educativa en 
general.

‘Passos Lleugers’ denuncia la violència 
que s’exerceix contra les dones en el món

Les pistes d’atletisme de Vinaròs acollien 
una nova edició de la Jornada Esportiva In-
tercentres, en la qual participaven nombro-
sos col·legis públics de la comarca del Baix 
Maestrat, entre ells el CEIP Alberto Selma.

Tot l’alumnat de primària del col·legi pú-
blic de Santa Magdalena es desplaçava fins 

a Vinaròs per a participar en aquesta jorna-
da, en la qual es promou l’esport escolar i al 
mateix temps té també com a objectiu una 
majo sociabilització entre els escolars de la 
comarca. Des del CEIP Alberto Selma han 
valorat l’esdeveniment com molt positiu, ja 
que els escolars van gaudir d’una gran jor-
nada d’esport i convivència.

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena participa 
en la Jornada Esportiva Intercentres comarcal

La psicòloga, Suni Marmaneu, fa una xarrada a Santa 
Magdalena sobre l’assetjament escolar

Santa Magdalena ha celebrat la festa de 
Sant Vicent, organitzada per l’Associació 
‘Amics de Sant Vicent’, en col·laboració amb 
l’ajuntament de la localitat. Els actes es van 
iniciar amb la cercavila de l’Agrupació Mu-
sical Santa Magdalena i de la ‘Colla de Dol-
çainers i Tabaleters, Polpís’.

D’altra banda dilluns, 17 d’abril, Dia de 
Sant Vicent, a les 11 h se celebrava una mis-
sa en l’ermita, dedicada al sant i posterior-
ment va haver-hi ball amb el Duo Adrià. 
Finalitzada la missa, es donava inici a la sar-
dinada popular.

A més, es va celebrar una paella de ger-
manor per a totes les persones que així ho 
van voler.

Santa Magdalena gaudeix de Sant Vicent
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Santa Magdalena ha celebrat entre els 
dies 11 i 14 d’abril una nova edició de l’Esco-
la de Pasqua, en la qual han participat més 
de 30 xiquetes i xiquets d’edats compreses 
entre els 2 i els 12 anys.

Les instal·lacions del CEIP Alberto Selma 
de Santa Magdalena han acollit aquest di-
vertit campus, finançat per l’Ajuntament 
de la localitat en el qual s’han realitzat ac-
tivitats de tota mena d’activitats lúdiques 

i esportives, adaptades a cadascuna de les 
edats.

“Hem aprofitat aquests dies de Pasqua 
per a realitzar activitats diferents per als xi-
quets i xiquetes de la població, amb l’aten-
ció de monitors i monitores especialitzades. 
Es tracta, d’altra banda, d’un campus que 
ha permés conciliar millor la vida laboral 
i familiar”, explica Sergio Bou, alcalde de 
Santa Magdalena.

Més de 30 xiquets i xiquetes han gaudit 
de l’Escola de Pasqua

L’Auditori Municipal de Santa Magdale-
na de Polpís ha acollit la presentació del 
llibre ‘El Espejo Hindú’, escrit per l’educado-
ra infantil del CEIP Alberto Selma, Gemma 
Carratalà, un esdeveniment que s’emmar-
ca dins dels actes de celebració del Dia del 
Llibre, organitzats pel col·legi públic Alberto 
Selma.

Carratalà ha obsequiat el centre amb 
un exemplar de ‘El Espejo Hindú’, un llibre 
juvenil, que narra la història de Paula, que 
rep un estrany regal pel seu aniversari, que 
canviarà la seua vida. Un viatge inesperat 

li ensenyarà el vertader valor de l’amistat 
i li obrirà les portes a un món desconegut 
per a ella, on les coses més bàsiques són les 
més importants. Un viatge al·lucinant en el 
qual aprendrà que somriure és tan impor-
tant com viure.

Durant l’acte de presentació ha tingut 
lloc un recital poètic per part d’alumnat del 
CEIP Alberto Selma, mentre que una part 
del professorat s’ha encarregat de posar la 
nota musical a un esdeveniment, que ha 
servit per a celebrar el Dia del Llibre, per 
part de tota la comunitat educativa.

El col·legi de Santa Magdalena celebra el Dia del Llibre 
amb la presentació de ‘El Espejo Hindú’

Santa Magdalena finalitzava la progra-
mació commemorativa del Dia de la Dona i 
ho feia amb el monòleg, ‘No solo duelen los 
golpes’ de Pamela Palenciano.

‘No solo duelen los golpes’ narra la vivèn-
cia personal de l’actriu, comunicadora i ac-
tivista feminista, Pamela Palenciano, en la 
seua primera relació de festeig. Una relació 
que es va tornar violenta amb el pas dels sis 
anys que va durar. Aquest monòleg uniper-
sonal –amb pinzellades d’acció ficció, ens 
connecta amb la història universal de les 
violències masclistes i la construcció d’es-
tereotips que generen la desigualtat que 

permet exercir la violència sobre una altra 
persona, en tots els seus nivells.

El monòleg ‘No solo duelen los golpes’ 
tanca la programació del Dia de la Dona
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XVI Reunió de les Escoles 
de Ciclisme de Castelló

Santa Magdalena ha acollit una nova 
edició de la Reunió de les Escoles de Ciclis-
me de la província de Castelló, organitzada 
per l’Escola de Ciclisme Nord de Castelló i 
la Unió Ciclista Benicarló, en col·laboració 
amb la Federació de Ciclisme de la Comu-
nitat Valenciana i l’Ajuntament de Santa 
Magdalena.

En aquest esdeveniment esportiu han 
participat 150 joves promeses del ciclisme 
provincial, que es donaven cita en l’avingu-
da Dr. Luis Torres Morera de Santa Magdale-
na. Durant la jornada es van realitzar proves 
tant d’habilitat i destresa com carreres en 
línia pels principals carrers del nucli urbà.

Des de l’Ajuntament es destaca la parti-
cipació dels ciclistes locals, Mario de Zayas 
Marín i Marc Marín Falcó.

Santa Magdalena ha acollit, en el pave-
lló poliesportiu, una demostració de proce-
diments de les Especialitats de la Guàrdia 
Civil, organitzada per l’AMPA del CEIP Al-
berto Selma, per a l’alumnat i la població 
en general. Així, a l’interior del pavelló po-
liesportiu, els escolars han pogut conéixer 
de prop quin és el treball que realitzen els i 
les agents del SEPRONA, la Policia Judicial, 
TEDAX i Trànsit.

Els més xicotets han gaudit pujant a les 
motos i cotxes de trànsit, se’ls han pres les 
petjades, han bufat com si estigueren en 
un control d’alcoholèmia i també s’han po-

sat alguns dels cascos, que utilitzen les uni-
tats especials de la Guàrdia Civil. Però sens 
dubte, el moment més emocionant l’han 
viscut amb l’aterratge de l’helicòpter de la 
Guàrdia Civil, que en comptades ocasions 
participa en aquesta mena de demostraci-
ons, però que en el cas de Santa Magdale-
na s’ha sumat a l’esdeveniment.

Des de la Guàrdia Civil agraeixen, tant 
a l’AMPA del CEIP Alberto Selma, com a la 
direcció del centre i l’Ajuntament de Santa 
Magdalena, la col·laboració en aquest esde-
veniment que, permet a aquest cos mos-
trar el seu treball diari.

Les instal·lacions del CEIP Alberto Sel-
ma de Santa Magdalena han acollit el ta-
ller ‘Somriu amb salut’, sota la direcció de 
la Unitat d’Odontologia Preventiva i Salut 
Pública.

Diverses famílies del centre han partici-
pat en aquest taller de salut bucodental en 
el qual se’ls han oferit diferents eines, per 
a millorar la salut bucodental dels xiquets i 

xiquetes en edat escolar.

Les diferents tècniques de raspallat, la 
importància del fluorat en edats infantils o 
la ingesta d’aliments variats per a previndre 
l’aparició de càries són alguns dels temes, 
que s’han abordat en el taller, que s’ha re-
alitzat en Santa Magdalena i que comple-
menta les visites que la Unitat d’Odontolo-
gia realitza anualment a l’alumnat d’infantil.

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena 
organitza un taller bucodental per a famílies

Santa Magdalena rep la visita de diferents 
seccions de la Guàrdia Civil

L’AMPA del col·legi organitza 
una xarrada sobre 
coeducació i igualtat de 
gènere a Santa Magdalena

l’AMPA del CEIP Alberto Selma de Santa Mag-
dalena ha organitzat una xarrada sobre coedu-
cació i igualtat de gènere, que va impartir María 
Cervera, en el saló de plens de l’Ajuntament de 
la localitat. Es tracta d’una acció formativa diri-
gida a tota la població amb fills i filles en edat 
escolar, organitzada per l’AMPA del col·legi pú-
blic, en col·laboració amb la confederació d’AM-
PAS Gonzalo Anaya, la FAMPA Penyagolosa de 
Castelló i la Generalitat Valenciana.
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El CEIP Alberto Selma de Santa Mag-
dalena ha organitzat les IX Jornades Cultu-
rals i Esportives. Així, es celebrava un màs-
ter classe de Zumba, a càrrec de Rebeca 
Bou, en la pista esportiva del col·legi públic 
i al migdia es realitzava l’activitat ‘Roda la 
Roda’, un circuit i passeig amb bicicleta, pa-
tins i patinets pels voltants del col·legi, amb 
el qual van gaudir tant l’alumnat com el 
professorat del centre.

També va haver un taller literari de cal·li-
grames en les instal·lacions del col·legi, així 
com una activitat de ‘Lectura en la Natura-
lesa’. Finalment, divendres 26 de maig, al 
col·legi hi va haver una xarrada sobre ani-
mals, a càrrec del Dr. Franck Savary i a l’Au-
ditori Municipal es va celebrar l’espectacle 
‘Tu sí que vals’. Totes les activitats han estat 
obertes a tota la comunitat educativa i fa-
miliars.

Santa Magdalena obri 
les piscines municipals

L’Ajuntament de Santa Magdalena in-
formava que, dissabte 17 de juny, s’obrien 
les instal·lacions de les piscines municipals, 
inaugurant d’aquesta manera la tempora-
da de bany.

L’horari en el qual enguany han estat 
obertes les piscines és: de dilluns a diumen-
ge de 10 a 14 hores i de 16.30 a 20.30 h. Ser-
gio Bou, alcalde de Santa Magdalena expli-
ca que: “a través del Pla Local d’Ocupació 

de la Diputació, tal com fem en els últims 
anys, contractarem els socorristes i perso-
nal de manteniment de tota la instal·lació”.

IX Jornades Culturals i Esportives a Santa Magdalena

El dissenyador gràfic vinarossenc, Joan 
Safont Pitarch, ha resultat guanyador del 
concurs amb una obra, que evoca les ma-
nises de ceràmica del barroc valencià. El se-
gon premi és per a Sofía Jara i el tercer per 
a Catalina Zaharcenco.

El jurat del concurs l’han compost: Fer-
nando Pacheco, consultor digital i disse-
nyador gràfic, Maite Baldrich, artista plàs-
tica i professora de l’Escola d’Art de Santa 
Magdalena i Elena Cid, fotògrafa i Màster 
en Direcció de Màrqueting.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdale-
na, ha destacat “l’alta participació, ja que 
s’han presentat un total de 14 treballs, tots 
ells amb molta personalitat i originalitat, la 

qual cosa demostra l’interés que hi ha per 
les nostres Festes Patronals i la difusió que 
d’elles fem a través del llibre de festes i al-
tres suports digitals”.

Joan Safont Pitarch il·lustra la portada del 
Llibre de Festes de Santa Magdalena
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Les seccions infantils de l’Agrupació Mu-
sical Santa Magdalena i l’Associació Musical 
Verge de l’Ermitana de Peníscola han cele-
brat un intercanvi musical, dins de la cam-
panya d’Intercanvis creada per la Federació 
de Societats Musicals.

D’aquesta manera, el dissabte va tindre 
lloc un concert a Peníscola entre les dues 
formacions infantils i el diumenge, 18 de 
juny, a l’Auditori Municipal de Santa Mag-
dalena. Pel que fa a l’actuació, realitzada 
a Santa Magdalena, la primera part va ser 
dirigida per David Gilabert, director de la 
banda infantil de Peníscola, mentre que la 
segona va tindre com a director a Sergio 
Tortajada Gómez, responsable de l’Agrupa-
ció Musical Santa Magdalena.

Dins del repertori interpretat pels joves 
músics es va estrenar l’obra, Irta, composta 

per a l’ocasió per Salva García, director de 
l’Agrupació Musical Verge de l’Ermitana, 
qui a petició de Sergio Tortajada Gómez, va 
pujar a l’escenari a dirigir aquesta obra, que 
parla del nexe d’unió entre Peníscola i San-
ta Magdalena, que és el Parc Natural de la 
Serra d’Irta.

La campanya d’Intercanvis Musicals cre-
ada per la Federació de Societats Musicals 
té per objecte la realització d’un programa 
de concerts per parelles entre agrupacions 
artístiques de les següents federacions: Fe-
deració de Societats Musicals de la Comuni-
tat Valenciana (FSMCV), la Federació de Cors 
de la Comunitat Valenciana (FECOCOVA), la 
Federació de Folklore de la Comunitat Va-
lenciana (FFCV), la Federació Valenciana de 
Dolçainers i Tabaleters (FVDiT) i la Federació 
d’Orquestres i Rondalles de Pols i Pua de la 
Comunitat Valenciana (FORPPCV).

L’Auditori Municipal de Santa Magdale-
na ha acollit el Festival de Fi de Curs del 
CEIP Alberto Selma, tancant d’aquesta ma-
nera el període lectiu. El musical ‘L’Escola’ 
ha servit perquè tot l’alumnat, així com el 
professorat del centre hagen participat en 
un gran espectacle, que ha fet les delícies 
del públic assistent a l’esdeveniment.

Després de l’actuació de l’alumnat, han 
tingut lloc les graduacions, tant d’infantil 
com de primària. D’una banda, els xiquets 
que tanquen la seua etapa infantil han re-

but les seues orles i birrets i per un altre, 
l’alumnat que finalitza els seus estudis de 
primària en el col·legi públic de Santa Mag-
dalena, ha viscut una emotiva graduació, 
en la qual s’han projectat imatges del seu 
pas pel centre.

Es tanca d’aquesta manera el curs 
2022/23, que ha estat marcat per la posa-
da en funcionament del remodelat CEIP 
Alberto Selma, que ha permés millorar les 
condicions en les quals s’imparteix l’ense-
nyament en el centre.

Peníscola i Santa Magdalena estrenyen llaços musicals El CEIP Alberto Selma tanca el curs 
amb el musical ‘L’Escola’
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Mario de Zayas Marín i Marc Marín Falcó, 
joves ciclistes magdaleners s’han alçat amb 
el mallot de campió autonòmic, després de 
diferents proves ciclistes realitzades.

Mario de Zayas s’ha proclamat campió 
autonòmic, en la modalitat de gimcana de 
la categoria promeses, mentre que Marc 
s’ha alçat amb la victòria en la categoria 
principiants. Des de l’Ajuntament de San-
ta Magdalena, l’alcalde de la localitat, Ser-
gio Bou, ha volgut felicitar “les nostres joves 
promeses, ja que tot l’esforç tant d’ells com 
de les seues famílies, s’ha vist recompensat 
amb aquest mallot, que llueixen amb tant 
d’orgull”.

L’escola d’art de Santa Magdalena cele-
bra la Fi del Curs amb un berenar. L’alum-
nat i professora, com ja ve sent tradicional 
han celebrat la clausura del curs amb un 

berenar on han recordat molts dels bons 
moments viscuts durant el curs. L’alcalde, 
Sergio Bou Ayza, també ha participat en 
l’acte.

Els magdaleners Mario de Zayas Marín i Marc Marín 
Falcó es proclamen campions autonòmics de ciclisme

El saló de plens de l’Ajunta-
ment de Santa Magdalena aco-
llia, una reunió comarcal de les 
bandes de música de l’àrea del 
Baix Maestrat, amb l’objectiu de 
planificar els pròxims esdeveni-
ments musicals de la zona, en 
els quals participen les formaci-
ons musicals del Baix Maestrat.

Així, a més d’abordar la pròxi-
ma trobada d’escoles de música 
juvenils, que tindrà lloc a Alcalà 
de Xivert el dissabte, 8 de juliol, 
es van parlar diferents temes 
amb l’organització de la ‘Tro-
bada’ comarcal de Bandes de 
Música del Baix Maestrat, que 
tindrà com a seu a Santa Mag-
dalena. D’aquesta manera, la lo-
calitat acollirà a tots els músics 
de la comarca el dissabte 30 de 
setembre. S’inicia, per tant, el 
compte arrere per a l’organitza-
ció d’aquest esdeveniment, que 
congregarà en Santa Magdale-
na a prop de 600 músics.

Reunió comarcal de bandes a Santa Magdalena

L’escola d’art tanca el curs

Santa Magdalena celebra les Festes de la Joventut
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L’Associació Juvenil ‘Pont de l’Agüelo 
Queixalet’, en col·laboració amb l’Ajunta-
ment de Santa Magdalena ha celebrat les 
festes de la joventut.

El programa s’iniciava, el dissabte 15, a 
les 11 h amb la travessia al ‘Pont de l’Agüelo 
Queixalet’, que donava inici en l’antic camp 
de futbol. En finalitzar, va haver orxata per a 
totes les persones participants.

A les 17 h i organitzat pel Club Ciclista 
Tallers Grañana va tindre lloc el III Trofeu 
Escoles de Ciclisme, que comptava amb 
el patrocini de la Federació Valenciana de 
Ciclisme, la Diputació de Castelló i l’Ajunta-
ment de Santa Magdalena i on va destacar 

la participació dels ciclistes local, Mario de 
Zayas Marín i Marc Marín Falcó.

D’altra banda, també es realitzava un 
Masterclass de Zumba en el pavelló polies-
portiu, a càrrec de Rebeca Bou i Tania Bel-
monte.

A les 20 h va tindre lloc el Concurs de Co-
ques Dolces i Salades i a les 20.15 h el jurat 
deliberava sobre quines foren les millors co-
ques tant dolces com salades, mentre que 
a les 21 h donava inici el sopar de pa i porta 
en el poliesportiu municipal.

A partir de la mitjanit es va celebrar dis-
comòbil amb 4 destacats dj’s; Javi Ventura i 
Íñigo FB, Jhay-C i Pablo Garden.

Entre el 21 i el 30 de juliol Santa Magdale-
na ha celebrat les seues Festes Patronals en 
honor a Maria Magdalena i Maria Immacu-
lada i ho ha fet amb més de 70 actes per a 
totes les edats.

Les Festes Patronals s’iniciaren el dia 21 de 
juliol amb l’acte de presentació de les Fes-
teres i Festers 2023, a les 22.30 h en la plaça 
Espanya. Enguany Santa Magdalena comp-
ta amb un total d’11 representants; Maura 
Bou, Festera de l’Agrupació Musical, Mireia 

Massiva participació en les Festes Patronals
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Caldés, Festera de l’Associació Juvenil Pont 
de l’Agüelo Queixalet, Lara Cervera, Feste-
ra del Grup de Danses Magdaleneres, Aroa 
Mínguez, Festera de l’Agrupació Musical, 
Paula Pegueroles, Festera de l’Agrupació 
Musical, Tania Pegueroles, Festera de l’AM-
PA del CEIP Alberto Selma, Carlos Vives, Fes-
ter de l’Associació de Jubilats i Pensionistes, 
Josep Marzal, Fester de la Comissió de Fes-
tes, Hugo Rubio, Fester del Motoclub de Bar 
en Bar, Jordan Rubio, Fester de l’Associació 
Amics de Sant Vicent i Martí Vives, Fester de 
la Comissió de Festes. Posteriorment, va ha-
ver revetla amb l’orquestra La Màxima.

El dissabte, 22 de juliol, Dia de la patro-
na del municipi, els actes foren de marcat 
caràcter religiós. Al migdia s’inaugurava 
l’exposició de pintura en la Capella, poste-
riorment es celebrava missa i a més de la 
tradicional recepció de l’Ajuntament per a 
tota la població, a la vesprada destacava la 
processó en honor de Maria Magdalena i 
l’actuació del Grup de Danses Magdalene-
res, la Colla de Dolçainers i Tabaleters ‘Pol-
pís’ i el Grup de Danses de La Jana. A la nit, 

la revetla va estar amenitzada per l’orques-
tra Azahara i en finalitzar van haver dj’s.

El diumenge 23 de juliol destacava, a 
més de la programació religiosa, el concert 
de l’Agrupació Musical Santa Magdalena 
“De Bandes i Volades” amb Xiomara Abello 
al pavelló poliesportiu.

El dilluns 24 es procedia al muntatge del 
recinte taurí i es realitzava la vesprada de 
disfresses, que va estar amenitzada per la 
discomòbill, DISKOSINS.

Entre el dimarts 25 i el diumenge 30 de 
juliol es van celebrar exhibicions taurines, a 
més de destacar les entrades de bous a l’es-
til tradicional, que com a novetat enguany, 
es realitzaven des del carrer ermita, passant 
pel carrer canteres, Alcalà i plaça Espanya.

El dimecres, 26 de juliol, van tindre molt 
protagonisme les associacions locals, ja 
que es va celebrar el tradicional mercat de 
venda de productes per part d’aquestes 
entitats per a recaptar fons. També va haver 
ball amb el grup Generació Z.
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La gastronomia ha sigut un altre dels 
plats forts del programa festiu amb el sopar 
de tombet de bou, el dimarts 25, i el de pa i 
porta, el dimecres 26 de juliol.

Ja a la recta final de festes. El dijous 27, a 
més de les exhibicions taurines es va cele-
brar la macro discomòbil The Luxe i vaque-
tes a la matinada del dijous al divendres. El 
divendres, 27 destacava el bou embolat de 
la ramaderia d’Alberto Garrido i ball amb 
l’orquestra Titanic.

El dissabte, 29 de juliol és un dels dies 
en els quals el protagonisme el van pren-
dre els més xicotets amb l’entrada de bous 
alternatius a l’estil Sant Fermí. A la vespra-
da, el centre hípic Benicarló realitzava una 
exhibició eqüestre a la Rambla Alcalà (antic 
camp de futbol). A les 18 h donava inici el 
Dia de l’Associació Cultural i Taurina Polpís 
amb un ‘corro’ de vaques, després es rea-
litzava la prova de dos bous i a les 22.30 h 
s’embolaven els dos bous provats. Tot això 
de la ramaderia Germans Infants d’Artana. 

A la nit va haver ball amb l’orquestra The 
Luxe i els dj’s Geri i Ivanxu.

Les Festes Patronals concloïen el diu-
menge, 30 amb l’entrada de bous d’Iván 
Miró, al migdia i l’exhibició de bestiar boví 
de Fernando Machancoses a la vesprada. 
A la nit, Pirotècnia Tomàs de Benicarló dis-
parava el castell Fi de Festes. Sergio Bou, 
alcalde de Santa Magdalena, afirma que: 
“acaben unes Festes Patronals on la parti-
cipació ha sigut un èxit, en tots i cadascun 
dels actes programats. Festes en les quals 
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les nostres Festeres i els nostres Festers 
han sigut els vertaders protagonistes, amb 
molts moments emotius”. D’altra banda, 
el primer edil magdalener ha agraït el tre-
ball de “les associacions, que ajuden a fer 
del nostre poble, un municipi amb molt de 
futur, prova més que evident és la quanti-
tat de gent que ve a participar i tota la re-
percussió econòmica i social que té la par-
ticipació. I això es deu en gran part a una 
manera d’entendre les nostres Festes com 
a potencial turístic i de futur”.

L’Ajuntament de Santa Magdalena infor-
ma, que entre l’1 i 31, s’han realitzat classes 
d’aquagym, a la piscina municipal, a càrrec 
de la fisioterapeuta, Yolanda Pérez. L’hora-
ri ha sigut de dilluns a divendres de 15.15 a 
16.15 h. L’aquagym, segons diversos estudis 

aporta benefici físic i mental, millora la con-
dició física endurint els músculs i estilitzant 
la figura, millora la coordinació motriu i 
l’agilitat, així com la condició cardiorespira-
tòria i la circulació sanguínia. Té un efecte 
terapèutic i millora la respiració.

Arranquen les classes d’Aquagym

Santa Magdalena inaugura l’exposició 
‘Història de les Trobades’, obrint d’aquesta 
manera els actes de celebració de la 28a 
‘Trobada’ de Bandes de Música del Baix 
Maestrat.

Aquesta exposició ha pogut visitar-se en 
la planta baixa de l’Edifici Social, fins dis-
sabte 30 de setembre, dia de la Trobada de 
Bandes.

L’acte inaugural ha comptat amb la pre-
sència del president provincial de la FSM-
CV, Carlos Sánchez, la presidenta comarcal 
de la FSMCV, Raquel García, el president 
de l’Agrupació Musical Santa Magdalena, 
Vicent Pegueroles, l’alcalde de Santa Mag-

dalena, Sergio Bou, així com membres de 
la junta directiva de la banda de la localitat 
i altres representants d’entitats musicals de 
la comarca.

Santa Magdalena inaugura l’exposició 
‘Història de les Trobades’
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L’Agrupació Musical Santa Magdalena 
ha obert el termini de matrícula per al curs 
2023/24. Segons ha detallat el director de 
l’escola, Sergio Tortajada, “un any més po-

sem a la disposició de les famílies de la lo-
calitat classes de llenguatge musical i ins-
trument per a xiquets i xiquetes, a partir de 
5 anys”.

participants i el president provincial i la 
presidenta comarcal de la Federació Valen-
ciana de Societats Musicals de la Comuni-
tat Valenciana.

Amb el patrocini de la Diputació de Cas-
telló i l’Ajuntament de Santa Magdalena, 
l’organització de l’Agrupació Musical Santa 
Magdalena i la col·laboració de la Federació 
Valenciana de Societats Musicals, així com 
nombrosos voluntaris que van fer possi-
ble aquesta trobada, el municipi de Santa 

Magdalena va acollir amb gran èxit aquesta 
multitudinària trobada que, s’iniciava amb 
una exposició sobre la ‘Història de les Tro-
bades de les Bandes de Música’, situada en 
l’Edifici Social.

Les 15 bandes participants van eixir des 
de diferents punts de la localitat, realitzant 
una cercavila fins al poliesportiu municipal, 
lloc en el qual, una a una, van anar desfilant 
al ritme de pasdoble, finalitzant l’esdeveni-
ment amb la interpretació de l’himne de la 

Obert el termini d’inscripció per a l’Escola de Música

El CEIP Alberto Selma de Santa Mag-
dalena celebrava el Dia Europeu de les 
Llengües i ho va fer amb una exposició dels 
treballs realitzats, a l’Auditori de Santa Mag-
dalena.

L’alumnat del centre va preparar una 
exposició sobre els països dels quals tenen 
representació a l’escola: Hondures, Colòm-
bia, Romania, Algèria, Itàlia, Guatemala, 
l’Argentina, el Marroc i Espanya. De cadas-
cun dels països, els xiquets i xiquetes van 

destacar aspectes interessants, com poden 
ser: expressions típiques, menjars, vestits, 
monuments i llocs interessants per visitar.

Aquest projecte ha servit, a més de per 
a conéixer la idiosincràsia de cada país, per 
a treballar l’expressió oral en un espai com 
és l’auditori. La competència comunicati-
va, segons detallen des del centre, és fona-
mental i és necessari treballar-la d’una for-
ma motivadora i significativa, com ho han 
fet a través d’aquesta activitat.

El CEIP Alberto Selma celebra el Dia Europeu 
de les Llengües

Santa Magdalena de Polpís va viure dis-
sabte, 30 de setembre, una gran jornada 
festiva amb la música com a protagonista, 
ja que va ser la seu de la 28a Trobada co-
marcal de Bandes del Baix Maestrat, en la 
qual van participar més de 650 músics per-
tanyents a 15 agrupacions musicals.

L’acte va comptar amb la presència de 
l’alcalde amfitrió, Sergio Bou, la vicepresi-
denta Primera de la Diputació, María Án-
geles Pallarés, el diputat provincial, Iván 
Sánchez, la diputada autonòmica, Ana 
Besalduch, així com alcaldesses, alcaldes i 
regidors de les 15 localitats de les bandes 

Més de 650 músics del Baix Maestrat participen en una 
multitudinària Trobada de Bandes a Santa Magdalena
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Comunitat Valenciana, totes les bandes a 
l’uníson i sota la direcció de Sergio Tortaja-
da Gómez, director de l’Agrupació Musical 
Santa Magdalena. A més, la cantautora lo-
cal, Xiomara Abello, va interpretar una co-
pla, dedicada a tots els músics.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdalena, 
es va comprometre, durant el seu discurs 

a “continuar fent costat econòmicament 
a l’Agrupació Musical per a poder millorar 
l’Escola de Música, perquè aquesta és una 
de les nostres apostes”, mentre que la vice-
presidenta primera de la Diputació, María 
Ángeles Pallarés, també va assegurar que: 
“la Diputació sempre estarà al costat de les 
bandes de la província de Castelló”.

L’Ajuntament de Santa Magdalena in-
forma que, s’ha iniciat el curs 2023/24 de 
l’Escola d’Art Municipal a l’aula de l’Edifici 
Social. Els horaris en els quals s’impartiran 
les classes són: dilluns de 15.15 a 17.15 h i di-
vendres de 15.30 a 17.30 h.

Les persones interessades a inscriure’s a 
les classes que ofereix, de forma totalment 
gratuïta, l’artista local, Maite Baldrich, po-
den dirigir-se a les oficines de l’ajuntament, 
on se’ls facilitarà tot tipus d’informació.

Els magdaleneros Mario 
de Zayas i Marc Marín 
es proclamen campions 
provincials de ciclisme

Mario de Zayas Marín i Marc Marín Falcó, 
joves ciclistes magdaleners, s’han procla-
mat campions provincials, després de dife-
rents proves ciclistes realitzades.

Mario de Zayas s’ha proclamat campió 
provincial, en la modalitat de gimcana en la 
categoria promeses i subcampió provincial 
de carrera en línia, mentre que Marc Ma-
rín ha aconseguit doblet, d’una banda, ha 
sigut campió provincial en gimcana i per 
un altre ha aconseguit el mallot de campió 
provincial de carrera en línia.

Des de l’Ajuntament de Santa Magdale-
na, l’alcalde de la localitat, Sergio Bou, ha 
volgut felicitar “les nostres joves promeses, 
ja que tot l’esforç tant d’ells com de les se-
ues famílies s’ha vist recompensat amb 
aquests mallots, que llueixen amb tant d’or-
gull i que se sumen a tots els assoliments ja 
obtinguts”.

L’Escola d’Art de Santa Magdalena inicia el curs

L’Ajuntament de Santa Magdalena infor-
ma que, a través de l’empresa Dreamracket, 
es posen en marxa en el municipi una sèrie 
d’activitats esportives dirigides tant a pú-
blic adult com infantil.

En este sentit s’ofereixen classes de pà-
del de 60 minuts, dirigides a alumnat de 

3 a 16 anys. D’igual manera, per a alumnat 
de més de 16 anys. D’altra banda, s’ofereix 
la possibilitat de realitzar activitats dirigides 
per a adults en les següents modalitats: 
crosstraining, full body, pilates, ioga, GAP, 
manteniment i tonificació per a la tercera 
edat, així com entrenaments personals.

Es posen en marxa nombroses activitats esportives 
per a tardor

El CEIP Alberto Selma de Santa Mag-
dalena està immers en la celebració de la 
Festa de la Tardor i avui ha rebut la visita de 
la Castanyera, una visita que ha sigut possi-
ble gràcies a la col·laboració de l’AMPA del 
col·legi públic.

La Castanyera ha estat una bona estona 
parlant amb tot l’alumnat del centre, que li 
ha fet moltes preguntes relacionades amb 
esta mítica figura, que s’encarrega de la re-
col·lecció i venda d’un dels productes típics 
de la tardor, les castanyes.

La Castanyera visita el CEIP Alberto Selma
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Dimarts 31 d’octubre, l’AMPA del col·legi 
públic organitzava, en col·laboració amb 
l’Ajuntament de Santa Magdalena, una 
gimcana amb temàtica d’Halloween pels 
principals carrers del nucli urbà, finalitzant 
en el pavelló poliesportiu municipal, lloc en 
el qual va haver-hi animació, música i ‘tar-
deo’ per a tots els públics. També va haver 
un photocall terrorífic i es van vendre tota 
mena d’entrepans i begudes per a amenit-
zar la vetlada.

El 25 d’octubre, se celebra el Dia del Co-
merç Local i Santa Magdalena s’uneix a esta 
celebració, amb el repartiment d’una sèrie 
de bosses reutilitzables commemoratives 
entre els establiments comercials, perquè 
les repartisquen entre els clients dels seus 
comerços.

Sergio Bou, alcalde de Santa Magdale-
na, explica que: “gràcies a esta iniciativa de 
la Generalitat i la Federació Valenciana de 
Municipis i Províncies estem col·laborant a 

fomentar el comerç local, el comerç de pro-
ximitat, que juga un paper molt important 
en l’economia de municipis com el nostre”.

L’alcalde de Santa Magdalena insisteix 
que: “el comerç local potència els canals de 
venda de proximitat, així com els de quilò-
metre zero i venda sense intermediaris o 
venda directa. Estos canals permeten ge-
nerar experiències de compra més perso-
nalitzades, de tu a tu”.

Nit d’Halloween a Santa Magdalena

Arranquen les classes 
de gimnàstica de 
manteniment

Santa Magdalena ha iniciat les classes de 
gimnàstica de manteniment, impartides 
per la fisioterapeuta, Yolanda Pérez. Aques-
tes classes es porten a terme els dilluns i 
divendres d’11 a 12 h en les instal·lacions del 
gimnàs municipal.

La gimnàstica de manteniment va dirigi-
da a totes les edats i serveix per a treballar 
totes les articulacions i músculs de l’orga-
nisme, amb l’objectiu d’enfortir la muscula-
tura i/o previndre lesions musculars i/o arti-
culars. El preu és de 2,5 €/classe.

Santa Magdalena celebra el Dia del Comerç Local La comunitat educativa del CEIP Al-
berto Selma de Santa Magdalena ha par-
ticipat en la novena edició de ‘La Vuelta al 
Cole’ d’Unoentrecienmil, la carrera escolar 
solidària contra la leucèmia infantil, acon-
seguint recaptar 249 €, que es destinaran 
al finançament de projectes d’investigació 
que ajuden a trobar la cura d’esta malaltia.

A través d’esta iniciativa, des del centre 
s’han transmés els valors d’empatia i solida-
ritat, ja que l’alumnat de Santa Magdalena 
ha corregut per altres alumnes, que tant ho 
necessiten. D’esta manera, tant els xicotets 
com les seues famílies s’han unit a la causa 

d’Unoentrecienmil i ho han fet amb el lema 
de ‘’La vostra meta és la nostra meta”.

Des del seu inici en 2015 la carrera solidà-
ria ha reunit a més d’1,5 milions de xiquets 
amb un objectiu clar: impulsar la investiga-
ció en la lluita contra la leucèmia infantil. I 
cada any, són més els col·legis de tota Espa-
nya que s’uneixen a esta causa, aportant un 
suport fonamental en els projectes d’inves-
tigació que s’han posat en marxa.

En ‘La vuelta al cole’ cada participant ha 
fet la seua contribució solidària en donar un 
euro a canvi de rebre un dorsal.

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena 
corre contra la leucèmia
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El CEIP Alberto Selma de Santa Magdale-
na informa que s’han incorporat a l’equip 
docent dues noves mestres, una d’Educa-
ció Compensatòria, així com una Auxiliar de 
Conversa en anglés.

Rebeca Bou és la nova mestra d’Educa-
ció Compensatòria i romandrà en el centre 
fins a desembre per a treballar amb l’alum-
nat que necessita reforç en competència 
lingüística en valencià, pel fet d’haver vin-
gut recentment d’un país estranger. Rebe-
ca desenvolupa esta activitat 4 dies dels 5 

lectius, en jornada completa.

D’altra banda, Kayla Cromer, és la nova 
Auxiliar de Conversa en anglés. És nativa 
dels EUA, en concret és de Sinsinnati (Ohio). 
Kayla romandrà en el CEIP Alberto Selma 
fins a finals de maig i és present dos dies a 
la setmana passant per totes les aules del 
centre. Les seues funcions són acompanyar 
a la mestra d’anglés treballant de manera 
coordinada amb ella, motivant a l’alumnat 
a parlar esta llengua en classe, interactuant 
amb ells i elles.

Santa Magdalena ha iniciat la tempora-
da cultural de tardor i ho ha fet amb la re-
presentació de l’obra teatral, ‘La Fallera Ca-
lavera’, que s’emmarca dins de les activitats 
del Circuit Cultural Provincial, que patroci-
na la Diputació de Castelló. Este espectacle 
va tindre lloc el dissabte, 4 de novembre, en 
un concorregut Auditori Municipal de San-
ta Magdalena.

La Fallera Calavera és l’adaptació teatral 
del conegut joc de cartes d’Enric Aguilar, i 
les seues corresponents ampliacions. Les 
aventures de la Fallera Calavera s’inicien 
sense saber molt bé per què, en 2707 quan 
esta torna a la vida la Nit de Tots Sants i es 
veu obligada a jugar al joc que porta el seu 
nom per a reclamar venjança i que el seu 
esperit puga estar en pau per sempre.

En esta aventura no va estar sola, ja que, 
seguint els consells del savi Oracle de la 

Dama d’Elx, la van acompanyar tant la Reina 
de les Festes de Castelló, així com la Bellea 
del Foc d’Alacant –les dues també zombis, 
que van morir en circumstàncies estranyes. 
Durant la trama van aparéixer figures com 
Tomba Tossals, un capità moro, Jaume I i 
l’alcaldessa de València, Rita Barberá.

El CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena 
incorpora una mestra de Compensatòria i 
una Auxiliar de Conversa

Les educadores 
ambientals visiten Santa 
Magdalena

L’equip d’Educació Ambiental de la Di-
putació de Castelló ha visitat novament 
Santa Magdalena realitzant una nova acció 
de carrer. Les educadores s’han instal·lat en 
la plaça Espanya de la localitat donant in-
formació a la població sobre la gestió dels 
residus domèstics, posant l’accent princi-
palment en els residus orgànics.

La Fallera Calavera ompli de riures l’Auditori

Membres de la Junta Directiva de l’Agru-
pació Musical Santa Magdalena van par-
ticipar en la 55a Assemblea General de la 
FSMCV a Teulada amb la participació de to-
tes les societats musicals de la Comunitat 
Valenciana per tal de fer balanç de l’any ac-
tual i aprovar els pressupostos de l’any que 
ve. En 2024 l’Assemblea tindrà lloc a Sant 
Mateu.

L’Agrupació Musical participa en la 
55a Assemblea General de la FSMCV
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L’Agrupació Musical Santa Magdalena 
celebrava, el dissabte 18 de novembre, la 
festivitat de Santa Cecília, patrona dels mú-
sics i ho feia amb un programa ple d’activi-
tats, que s’iniciava amb una cercavila per la 
població, que servia per a donar entrada a 
una nova clarinetista. Irta Vives Ortiga s’in-
corporava oficialment com a músic a l’en-
titat que, dirigeix Sergio Tortajada Gómez i 
que presideix, Vicent Pegueroles.

Posteriorment, se celebrava una missa a 
l’església parroquial i després d’ella va tin-
dre lloc un concert extraordinari a l’Auditori 
Municipal de Santa Magdalena, que la seua 
temàtica va estar basada en diferents pel-
lícules de molt d’èxit de la factoria Disney. 
Les interpretacions de les bandes sonores 
de: Vaiana, Frozen, Hèrcules, Aladdin, Mulán 
i Coco van fer gaudir al nombrós públic as-
sistent al concert.

Estudiants de l’UJI realitzen 
pràctiques de Magisteri 
en el CEIP Alberto Selma 
de Santa Magdalena

El CEIP Alberto Selma de Santa Mag-
dalena informa que, s’han incorporat al 
centre dos estudiants del Grau d’Educació 
Primària, procedents de la Universitat Jau-
me I de Castelló, amb l’objectiu de realitzar 
pràctiques formatives en el col·legi públic 
de Santa Magdalena, la qual cosa els per-
met estar en contacte directe amb les au-
les i conéixer d’aquesta manera la realitat 
del dia a dia.

D’una banda, Rita s’ha incorporat a l’au-
la de 1r, 2n i 3r d’Educació Primària, mentre 
que Edurne realitza les seues pràctiques en 
la classe de 4t i 5é d’Educació Primària. Mar 
Foix, directora del col·legi públic de Santa 

Magdalena, recorda que cada any són di-
versos els estudiants que, decideixen rea-
litzar les seues pràctiques en el col·legi, la 
qual cosa enriqueix tant als estudiants com 
al professorat del CEIP.

Visca Santa Cecília!

L’alumne de 6é d’Educació Primària del 
CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena, 
Rayane Ait Hassou, s’ha convertit en el gua-
nyador del Concurs de la Postal Nadalenca, 
organitzat per l’Ajuntament de la localitat, 
en el qual ha participat tot l’alumnat del col-
legi públic.

El dibuix de Rayane Ait Hassou està ba-
sat en una imatge del Pare Noel, acompa-
nyat d’un ninot de neu i serà el que felicitarà 
les festes nadalenques a tota la població de 

Santa Magdalena, en la tradicional postal 
que es repartix a tots els domicilis.

El jurat, d’altra banda, ha decidit atorgar 
el segon premi a Coral Sospedra Sandu, de 
5é d’Educació Primària, mentre que el ter-
cer premi ha recaigut en Irati Roca Sospe-
dra, d’Educació Infantil 5 anys. El lliurament 
dels premis tindrà lloc el dia 22 de desem-
bre, jornada en la qual visitarà la població el 
Pare Noel per a gaudir del Festival de Nadal 
del CEIP Alberto Selma.

Rayane Ait Hassou guanya el Concurs de la Postal 
Nadalenca del CEIP Alberto Selma de Santa Magdalena
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Santa Magdalena iniciava la programa-
ció especial de Nadal el cap de setmana del 
16 i 17 de desembre i ho feia amb nombro-
ses activitats, dirigides a tots els públics.

El dissabte, al matí, la delegació local de 
l’Associació Espanyola de Lluita contra el 
Càncer, organitzava una xocolatada en la 
plaça de l’església, acte previ a l’arribada 
del Patge Real de SSMM, que s’encarrega-
va de preparar l’Associació Juvenil Pont de 
l’Agüelo Queixalet.

El Patge va rebre a tots els xiquets i xi-
quetes en La Capella, perquè depositaren 
les seues cartes. En les seues cares es re-
flectia la il·lusió davant la imminent arriba-
da en uns dies dels Reis Mags.

A la vesprada, l’Auditori Municipal aco-

llia l’actuació de Nadal del Grup de Danses 
Magdaleneres i la Colla de Dolçainers i Ta-
baleters, Polpís. Tots dos grups van delectar 
al públic assistent amb una variada mostra 
de folklore valencià.

Ja el diumenge, també a l’Auditori Mu-
nicipal es realitzava el concert de Nadal de 
l’Agrupació Musical, amb la participació 
especial de l’alumnat de l’Escola de Músi-
ca. La banda va començar la seua actua-
ció amb un emotiu aplaudiment al músic, 
Juan Carlos Cheto, que recentment moria, 
al qual van dedicar l’acte. Com a solista, 
va destacar Marc Barceló Cheto, amb una 
magnífica interpretació de l’obra, ‘Agárra-
te Saxo’. El director de l’Agrupació Musical, 
Sergio Tortajada, va rebre també un detall 
en finalitzar el concert.

Intens cap de setmana amb programació nadalenca 
a Santa Magdalena
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Telèfons d’interés

Ajuntament
Oficines . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 964 415 070
Fax . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .964 415 162
Agutzil . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 686 465 314
Alcaldia . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 626 058 211

Centre de Salut
Santa Magdalena  . . . . . . . . . . . . . . 964 158 140

Centre Mèdic d’Alcalà
Matins . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .964 336 030 
Vesprades. Urgències 
i ambulància  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 964 336 035

Hospital Comarcal 
de Vinaròs  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 964 477 000

Farmàcia . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 441 5057

IES Serra d’Irta . . . . . . . . . . . . . . . . .964 336 085

CEIP Albert Selma . . . . . . . . . . . . .964 336 065

Ludoteca . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 650 923 196

Poliesportiu . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 964 415 026

Parròquia  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 964 415 212

Taxi . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 650 572 223

Estació de Servei (CEPSA) . . . . 964 415 269

Guàrdia Civil Alcalà de Xivert
De 6.00 fins a les 14.00 h . . . . . . .964 410 002
De 14.00 fins a les 6.00 h . . . . . . . . . . . . . . . .062

Bombers de Benicarló . . . . . . . .964 460 222

Emergències. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 112

Telèfons associacions locals

AMPA . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .625 058 699

Mestresses de Casa . . . . . . . . . . . . 964 415 141

Associació de Puntaires . . . . . . .964 415 147 

Agrupació Musical 
Santa Magdalena . . . . . . . . . . . . . . 649 558 855

Grup de Danses 
Madaleneres . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 679 305 743

Colla de Dolçainers 
i Tabaleters Polpís . . . . . . . . . . . . . 964 415 265

Club de Jubilats 
i Pensionistes . . . . . . . . . . . . . . . . . .665 345 905

Associació juvenil “Pont 
de l’Agüelo Queixalet” . . . . . . . . 685 781 905

Societat de caçadors 
“San Lázaro” . . . . . . . . . . . . . . . . . . .658 972 050

Associació local 
“Amics de Sant Vicent” . . . . . . .606 996 635

Motoclub de bar en bar . . . . . . . 616 309 688

AFIVINA . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 665 588 395

Delegació local AECC . . . . . . . . . .691 815 960

pluviometria
Dades facilitades per Ximo Vives

“A GRAN SECA, GRAN MOJADA”
Diu el refrany, que després d’un període 
de sequera, sol vindre un altre de grans ai-
guats.

No sabem si serà així, però després de 
passar una tardor pràcticament seca, no-
més 15,8 mm en tota l’estació i després de 
vore a la majoria de les comarques catala-
nes que estan més de 3 anys sense un tem-
poral digne, fa pensar en el pitjor.

457,0 mm és la precipitació total acumu-
lada al 2023 (fins novembre), un 25% menys 
de la mitjana dels últims 24 anys.

Podem dir que de moment els nostres 
camps sobreviuen en el parell de tempo-
rals bons que s’han viscut. Un total de 166,5 
mm i de manera torrencial (65,7 mm no-
més en una hora), van caure entre els dies 2 
i 3 de setembre, fent que en este mes acu-
muli 215,6 mm, quasi la mitat de tota la pre-
cipitació de l’any. (Important recordar este 
temporal fruit d’una DANA situada al sud-
oest de la Península Ibèrica, causant greus 
inundacions als nostres veïns de la comar-
ca del sud del Montsià –Cases d’Alcanar–).

L’altre temporal destacable va ser curio-
sament en un mes tan sec com és el febrer; 
entre el 6 i 9 de febrer es van 
registrar 95,8 mm.

Les tronades d’estiu, en 
general solen deixar poca 
pluja a la nostra zona: un to-
tal de 14 tempestes se van 
apropar al poble de Santa 
Magdalena, la més impor-
tant la del dia 29 de juny, on 
en varies zones del terme, la 
pedra inclús va fer acte de 
presència.

Si la falta de precipitació ja 
és preocupant, quasi tant ho 
és la tendència de l’augment 

de les temperatures. Si l’any 2022 ja vam 
tindre una temperatura per damunt de 
la mitjana, el 2023 segueix el mateix camí: 
17,8ºC. (Mitjana últims 9 anys: 17,1ºC).

El 23 d’agost es va registrar la tempera-
tura més alta de l’any: 39,2ºC (al centre del 
poble); en 24 dies la màxima va superar els 
32ºC i fins a 63 nits no van baixar dels 20ºC, 
el que es coneix com a “nits tropicals”.

En quan al fred, fins a 5 matinades el 
termòmetre va caure per baix de 0ºC, re-
gistrant el 31 de gener la mínima de l’any: 
-0,9ºC i en 4 dies les màximes no van supe-
rar els 10ºC, sensació d’autèntic “fred d’hi-
vern”.

En tot l’any, són poques les ventades que 
hem tingut, de fet, només en dos dies s’ha 
superat els >75 km/h. Destacar la ràfega 
màxima de 88,5 km/h del 2 de novembre.

En quan a les boires, només les matina-
des del 7 de gener i 20 de novembre, la visi-
bilitat ha estat més que reduïda a la matei-
xa població.

En definitiva, el 2023 seguim amb el ma-
teix patró: pluges concentrades en els dos 
temporals i la resta de l’any, sequera, amb 
estius llargs i hiverns massa curts.
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VALORS EXTREMS (fins novembre de 2023)

CLIMATOLOGIA

plens
PLENS 
de l’ANY 
2023

A continuació, detallem els plens cele-
brats a la població al llarg del 2023 i en els 
que s’ha donat compte de tota classe d’in-
formacions, relacionades amb els acords 
adoptats pel consistori.

10 de gener 
de 2023

El ple de l’Ajuntament de Santa Mag-
dalena aprova, per unanimitat dels seus 
membres presents, sol·licitar a la Conse-
lleria d’ Agricultura, Desenvolupament Ru-
ral, Emergència Climàtica i Transició Eco-
lògica, les ajudes finançades per FEADER 
per a l’aplicació de mesures de gestió fores-
tal sostenible en el marc del Programa de 
Desenvolupament Rural de la Comunitat 
Valenciana 2014-2020.

D’altra banda, el ple manifesta la parti-
cipació i acceptació per part de la Diputa-
ció Provincial de Castelló del projecte per 
a la primera convocatòria de subvencions 
(2022) en concurrència competitiva de pro-
jectes de millora de l’eficiència del cicle 
urbà de l’aigua (PERTE digitalització del ci-
cle de l’aigua), en el marc del Pla de Recu-
peració, Transformació i Resiliència. Al ple 
de l’ajuntament també es dóna llum verda 
al Pla Municipal d’igualtat.

10 de març 
de 2023

Santa Magdalena aprova una declaració 
institucional per demanar la parada de trens 
a l’estació de la localitat. En l’esmentada de-
claració destaquen diversos punts, com que: 
l’estació està en condicions d’ús, encara que, 
també és cert que seria necessari millorar 
l’accessibilitat de la mateixa i instal·lar una 
màquina expenedora de bitllets.

A més, es disposa de subestació elèctrica 
i pas subterrani. També existeixen aparta-
deros i en breu es pretén realitzar un apar-
tadero més de 750 m.
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En l’actualitat la província de Castelló 
compta amb la Universitat Jaume I i, una 
conseqüència directa de la seua existència, 
és l’increment de freqüències de trens en-
tre Castelló i Vinaròs, combois que no paren 
en Santa Magdalena, la qual cosa suposa 
que les famílies del municipi vegen incre-
mentat la despesa del desplaçament dels 
seus fills i filles per a estudiar en la univer-
sitat.

També cal destacar, una instal·lació fona-
mental tal com és el cas de l’Hospital Co-
marcal de Vinaròs, que en l’actualitat és un 
servei imprescindible per a tota la pobla-
ció, que podria desplaçar-se fins a aquest 
hospital de referència gràcies al transport 
públic, alguna cosa que no ocorre en l’ac-
tualitat.

A més, un altre punt fonamental és la re-
ducció en el consum de combustibles fòs-
sils, d’ací la necessitat de fomentar l’ús del 
transport públic, tal com és el cas del ferro-
carril En estos moments de crisi energètica 
mundial, es fa més necessari que mai, l’ús 
d’este transport de viatgers, que és segur, 
eficient, còmode i per descomptat menys 
contaminant.

Finalment, respecte al Repte Demogrà-
fic, dins del qual es troba Santa Magdalena. 
Cal generar noves oportunitats, permetent 
a les nostres gents que disposen de les mi-
llors condicions, tenint mitjans de comuni-
cació, que permeten el desplaçament als 
municipis veïns i a la capital de província, 
no sols per qüestions de salut, sinó d’estu-
dis o temes de caràcter social, d’oci o turís-
tic.

En un altre ordre de coses, el ple dóna 
llum verda al Pla de mesures antifrau de 
l’Ajuntament de Santa Magdalena de Pol-
pís i al pressupost per a 2023 que queda 
desglossat de la següent manera:

A) ESTAT DE DESPESES

Cap. Denominació Euros

1. Despeses de personal 306.997,69

2.
Despeses corrents en 
bens i serveis 

262.634,14

3. Despeses financeres 10.434,66
4. Transferències corrents 39.200,00
5. Fons de contingència

TOTAL OPERACIONS 
CORRENTS

6. Inversions reals 249.686,17
7. Transferències de capital
8. Actius  financers
9. Passius financers 48.514,08

TOTAL OPERACIONS 
DE CAPITAL

TOTAL PRESSUPOST 
DE DESPESES 917.466,34

B) ESTAT D’INGRESSOS

Cap. Denominació Euros

1. Impostos directes 233.912,83
2. Impostos indirectes  

3.
Taxes, preus públics i 
altres ingressos 

229.617,80

4. Transferències corrents 286.613,37
5. Ingressos patrimonials 29.280,00

TOTAL OPERACIONS 
CORRENTS

6.
Enajenació inversions 
reals

7. Transferències de capital 138.042,34
8. Actius  financers
9. Passius financers

TOTAL OPERACIONS 
DE CAPITAL

TOTAL PRESSUPOST 
D’INGRESSOS 917.466,34

29 d’abril 
de 2023

En aquest ple es procedeix al sorteig dels 
membres de les meses electorals que s’han 
de conformar per a les eleccions locals i 
autonòmiques a celebrar el 28 de maig de 
2023.

2 de juny 
de 2023

S’aprova la certificació núm. 21 i final, cor-
responent a les obres d’adequació amb am-
pliació del centre existent al perfil 2I+4P+-
Menjador (80 en dos torns)+Espai educació 
física del col·legi CEIP Alberto Selma, redac-
tada per l’arquitecte i director de l’obra Sr. 
Gaspar Espinosa Rufat i la factura núm. 05-
10 de data 22 de maig de 2023 corresponent 
a aquesta certificació i emesa per l’empresa 
RAVI OBRES TRASNPORTS I EXCAVACIONS, 
S.L., per import de 345.712,97 euros.

14 de juny 
de 2023

Aprovació de les actes anteriors.

17 de juny 
de 2023

Durant la sessió plenària es constitueix la 
nova corporació municipal, resultat de les 
eleccions de maig de 2023.

El socialista, Sergio Bou Ayza pren pos-

sessió com a alcalde de Santa Magdalena, 
assumint d’aquesta manera la seua cin-
quena legislatura consecutiva com a pri-
mer edil magdalener. El consistori mag-
dalenero estarà compost per un total de 7 
regidors; 6 per part del PSPV i 1 per part del 
Partit Popular.

Bou en el seu discurs ha apel·lat a la uni-
tat i al consens per a “continuar treballant 
per una Santa Magdalena, que millore la 
qualitat de vida de tota la seua població, 
amb un ambiciós programa transversal, 
amb el qual ens hem presentat a les elecci-
ons, perquè seguim amb la mateixa il·lusió 
que el primer dia que vam accedir a l’equip 
de govern de la nostra localitat”.

L’alcalde de Santa Magdalena, emocio-
nat, ha tingut unes paraules d’agraïment 
cap a tots els companys de l’Agrupació Local 
del PSPV, les persones que, encara que ja no 
estan el van animar en el seu moment fer un 
pas cap avant, així com cap a la seua família, 
per ser un pilar fonamental per al desenvo-
lupament de la seua activitat política.

26 de juny 
de 2023

En el ple es procedeix al sorteig dels 
membres de les meses electorals que s’han 
de conformar per a les eleccions generals a 
celebrar el 23 de juliol de 2023.

8 de juliol 
de 2023

Aquesta sessió serveix per a aprovar les 
diferents delegacions per part d’alcaldia, 
per a la present legislatura.
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Sr. José Manuel Bou Sospedra, Urbanis-
me i Personal i Tinència d’Alcaldia.

Sr. Eloy Roca Cervera; Cultura, Associaci-
ons i Joventut.

Sr. Marcos Cervera Gea; Festes, Sanitat i 
Serveis socials.

Sr. Sebastián Beltrán Palomo; Agricultu-
ra i Medi ambient.

Sr. Juan Carlos Palomo París; Infraestruc-
tures, Recuperació de Tradicions i Esports.

També és fixar per a les sessions ordi-
nàries del Ple una periodicitat bimensual, 
a celebrar l’últim divendres de cada mes 
imparell, els mesos de maig juliol i setem-
bre a les 20.30 hores en horari d’estiu i a les 
18.30 hores en horari d’hivern la resta de 
mensualitats corresponents. Per al supòsit 
en què el dia que haja de celebrar-se sessió 
ordinària coincidisca amb festiu, la sessió se 
celebraria el primer divendres posterior no 
festiu a la mateixa hora.

Finalment, es va aprovar el programa de 
les Festes Patronals 2023.

6 d’octubre 
de 2023

Durant la sessió plenària es va aprovar 
el Compte General de l’exercici 2022. D’al-
tra banda, a proposta del Consell Escolar es 
va aprovar com a dies no lectius per al curs 
2023-2024 a efectes escolars els següents: 
13 d’octubre de 2023, 7 de desembre de 
2023 i 18 de març de 2024.

També es va aprovar fixar com a dies fes-
tius de caràcter local per a l’exercici 2024, el 
17 de gener de 2024 dia de Sant Antoni i el 
dia 8 d’abril de 2024 dia de Sant Vicent.

27 d’octubre 
de 2023

El plenari va donar llum verda al Pla d’Ac-
tuació Municipal enfront del risc d’inunda-
cions i el Pla Territorial Municipal d’emer-
gències de Santa Magdalena de Polpís, així 
com iniciar el procediment per a l’homolo-
gació davant la Comissió de Protecció Civil 
de la Comunitat Valenciana.

20 de novembre 
de 2023

L’Ajuntament de Santa Magdalena apro-
va en ple el sistema dinàmic d’adquisició 
per a l’adjudicació mitjançant contractes 
basats dels subministraments d’energia 
elèctrica.

En el marc d’este sistema dinàmic, 
l’Ajuntament adjudicarà amb la periodici-
tat que es decidisca, els contractes de sub-
ministraments d’electricitat, per separat o 
de manera conjunta. Cada contracte que 
es pretenga adjudicar en el marc del sis-
tema haurà de ser objecte de licitació. Les 
empreses licitadores, com a pas previ a la 
presentació de les seues ofertes, podran re-
alitzar una visita de les instal·lacions objecte 
del contracte actual prèvia sol·licitud per a 
això.

Així, s’efectua compromís de despesa fu-
tura amb càrrec al Pressupost Municipal de 
2024 per l’import de 69.419,60 €.

D’altra banda es fa un segon plenari ex-
traordinari on s’aprova una operació de 
tresoreria amb Cajamar per a la concessió 
d’un crèdit de 150.000 € amb una duració 
d’un any.

Subvencions amb el vist i plau aprovades 
i pendents d’aprovació definitiva 2023

SOL·LICITADES COST 
A JUSTIFICAR APROVADES

01
SOLUCIONS HABITACIONALS PER 
A COL·LECTIUS VULNERABLES. 
GENERALITAT VALENCIANA

11.325,00 € 11.325,00 € 11.325,00 €

02
PROMOCIÓ DE L’AUTONOMIA 
PERSONAL. DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

7.554,73 € 7.554,73 € 7.554,73 €

03
MANTENIMENT DE PISTES I CAMINS 
RURALS. DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

10.000,00 € 10.000,00 € 10.000,00 €

04
AJUDES PER A LA GARANTIA DE 
L’ABASTIMENT D’AIGUA POTABLE. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

6.419,68 € 6.419,68 € 6.419,68 €

05
PACTE D’ESTAT CONTRA LA VIOLÈNCIA 
DE GÈNERE. MINISTERI D’IGUALTAT

3.745,80 € 3.745,80 € 3.745,80 €

06
EMPUJU 2023. 
GENERALITAT VALENCIANA

26.582,28 € 26.582,28 € 26.582,28 €

07
FONS FORESTAL. 
GENERALITAT VALENCIANA

27.152,04 € 27.152,04 € 27.152,04 €

08
EXPLUS 2023. 
GENERALITAT VALENCIANA

20.519,40 € 20.519,40 € 20.519,40 €

09
UNITATS DE CONCILIACIÓ FAMILIAR. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

21.000,00 € 21.000,00 € 21.000,00 €

10
EMDONA 2023. 
GENERALITAT VALENCIANA

26.700,00 € 26.700,00 € 26.700,00 €

11
FOMENT DEL VALENCIÀ 
EN L’ÀMBIT MUNICIPAL. 
GENERALITAT VALENCIANA

1.730,00 € 1.730,00 € 1.730,00 €

12
PAM INCENDIS FORESTALS. 
GENERALITAT VALENCIANA

3.000,00 € 3.000,00 € 3.000,00 €

13
LLUITA CONTRA EL MOSQUIT TIGRE. 
GENERALITAT VALENCIANA

4.259,20 € 945,12 € 945,12 €

14
ACTUACIONS CULTURALS 2022. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

4.500,00 € 4.500,00 € 4.500,00 €

15
EMERGE 2023. 
GENERALITAT VALENCIANA

50.000,00 € 50.000,00 € 50.000,00 €

16
ACTIVITATS EXTRAESCOLARS 
2023/2024. GENERALITAT VALENCIANA

18.560,00 € 18.560,00 € 3.724,51 €

17
PLA D’OCUPACIÓ 2023. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

8.911,82 € 8.911,82 € 8.911,82 €

18
AJUDES JUTJAT DE PAU. 
GENERALITAT VALENCIANA

1.397,20 € 1.397,20 € 1.397,20 €

19
NOVES RECOLLIDES DE 
BIORRESIDUOS. NEXT GENERATION. 
GENERALITAT VALENCIANA

122.566,12 € 64.097,38 € 57.687,64 €
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20
PARC INFANTIL. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

692,12 € 692,12 € 692,12 €

21
PLA DE COOPERACIÓ PROVINCIAL 
D’OBRES I SERVEIS CASTELLÓ AVANÇA. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

103.500,00 € 103.500,00 € 103.500,00 €

22
FONS DE COOPERACIÓ MUNICIPAL. 
GENERALITAT VALENCIANA

25.513,00 € 25.513,00 € 25.513,00 €

23
FONS DE COOPERACIÓ MUNICIPAL. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

25.513,00 € 25.513,00 € 25.513,00 €

24
FONDO DE COOPERACIÓ 
MUNICIPAL EXTRAORDINARI. 
DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ

57.579,37 € 57.579,37 € 57.579,37 €

25
CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB 
DIPUTACIÓ. XXVIII TROBADA DE 
BANDES DEL BAIX MAESTRAT

4.628,00 € 4.628,00 € 2.500,00 €

TOTAL SUBVENCIONS 2023 593.348,76 € 531.565,94 € 508.192,71 €

Altres subvencions sol·licitades per l’Ajuntament 
i pagades íntegrament per la Generalitat Valenciana 

i la Diputació de Castelló finalitzades en 2023

01
MILLORA ENERGÈTICA DE LA CONNEXIÓ DEL POU DE LA CANONJA 
AMB EL NOU DIPÒSIT DE LES PEDRERES

179.871,90 €

02 ADEQUACIÓ ACCÉS AL CASTELL DE POLPÍS 140.000,00 €

03
FONS REACTIVEM PER A CAMINS RURALS PÚBLICS. 
GENERALITAT VALENCIANA

146.457,33 €

TOTAL SUBVENCIONS REALITZADES PER ALTRES 
ADMINISTRACIONS DIRECTAMENT. GENERALITAT VALENCIANA 
I DIPUTACIÓ DE CASTELLÓ EN 2023

466.329,23 €

Subvencions sol·licitades per l’Ajuntament 
i no concedides en 2023

01 INSTAL·LACIONS ESPORTIVES. GENERALITAT VALENCIANA 199.517,48 €

02 PLA CONVIURE. GENERALITAT VALENCIANA 500.000,00 €

03
AMPLIAR I DIVERSIFICAR L’OFERTA CULTURAL EN ÀREES 
NO URBANES. NEXT GENERATION. GENERALITAT VALENCIANA

64.719,90 €

04
DIGITALITZACIÓ DEL CICLE URBÀ DE L’AIGUA. NEXT GENERATION. 
GENERALITAT VALENCIANA

148.280,33 €

TOTAL SUBVENCIONS DENEGADES EN 2023 912.517,71 €

ANY 2023

DEFUNCIONS

MARÍA CHETO MARÍN 29/12/1933 al 05/01/2023

ESTHER SANS JUANPERA 01/06/1924 al 10/01/2023

ROBERTO JUSTE ASENSIO 24/05/1967 al 25/02/2023

FRANCISCO CASTILLO AICART 03/10/1931 al 19/04/2023

SANTIAGO AÑO LOPEZ 01/01/1937 al 26/06/2023

DOLORES ORTI PAUNER  03/03/1925 al 25/05/2023

YOLANDA PEGUEROLES LACRUZ 20/05/1978 al 12/07/2023

ANA BONET PRADES 26/06/1916 al 03/06/2023

MANUEL ESTAPÉ TOUS 05/05/1962 al 01/10/2023

TERESA CERVERA LLUCH 01/12/1938 al 04/11/2023

MARIA DOLORES VOGT SILVESTRE 17/12/1964 al 08/11/2023

JUAN CARLOS CHETO MARZAL 26/08/1974 al 11/12/2023

NAIXEMENTS

IZAN PALOMO CERVERA 10/07/2023

ADAM KELLA 18/10/2023
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